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مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان:  

وزارت نیرو برنامه ای برای تامین آب اصفهان ندارد

 رییس اتحادیه شرکت های 
مسافربری خبر داد: همزمان با 

آغاز سال نو، احتمال افزایش ۲۵ 
درصدی قیمت بلیت وجود دارد؛

روز از نو، گرانی از نو!

آوار بدشانسی ها روی 
سر »محمد ربیعی«!

محمد ربیعــی که در نیم فصــل دوم دو 
شکســت مقابل ملوان و پرســپولیس را 
تجربه کرده، حالا در شرایطی مقابل هوادار 
تیمش را به زمین می فرستد که سه امتیاز 
این مســابقه اهمیت ویژه ای بــرای او و 

تیمش دارد.
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 مسئولان کشوری باید پاسخگوی مازوت سوزی 
در اصفهان باشند

 لزوم توجه به ضعف های زیرساختی صنعت 
گردشگری در اصفهان

چراغ معیشت در خانه لوستر سازان بی نور است
عید بی کیفیت های چینی، در روزهای کم رمقِ قدرت خرید

 رانندگان حمل بار درون 
شهری نسبت به دریافت 

 مجوز از سازمان بار
 اقدام کنند

قلع و قمع ۲ هزار و ۷۴۰ 
 تغییر کاربری و ساخت

  وساز غیرمجاز
 در اصفهان

برخورد قاطع پلیس 
با عرضه کنندگان 

تعرفه های 
دست ساز

پژوهشگر مرمت بناهای تاریخی: 
گنبدخانه مسجد جامع عتیقِ اصفهان در آستانه تخریب قرار دارد

»تاج الملک« می نشیند!
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 رییس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری گلپایگان خبر داد:

صدور پروانه چرای دام برای تمام مراتع شهرستان گلپایگان
رییس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری گلپایگان با بیان اینکه برای تمام مراتع شهرســتان پروانه 
چرای دام صادر شــده اســت، گفت: طی دو ســال اخیر برای ۸۰ هزار هکتار از مراتع شهرســتان 

طرح مرتعــداری تهیه شــده اســت.
محمداسماعیل توســلی در مراسم روز 
درختکاری در مجتمع پتروشیمی قائد 
بصیر گلپایگان با بیــان اینکه ۱۵ تا ۲۲ 
اســفندماه هفته منابع طبیعی اســت، 
اظهار کــرد: طرح مردمی کاشــت یک 
میلیارد درخت ســال ۱۴۰۱ توسط جهاد 
کشاورزی آغاز شــده و توسط سازمان 
منابع طبیعــی و آبخیــزداری به عنوان 
متولی طی چهار سال یک میلیارد اصله 

نهال در سراسر کشور کاشت می شود.وی با بیان اینکه گلپایگان از شهرهای ییلاقی استان اصفهان 
است، افزود: از ۱۹۶ هزار هکتار وسعت شهرستان ۱۵۶ هزار هکتار آن مراتع ییلاقی و قشلاقی است 
که قسمت عمده مراتع ییلاقی در منطقه پشت کوه اســت.رییس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری 
گلپایگان با بیان اینکه برای تمام مراتع شهرســتان پروانه چرای دام صادر شده است، افزود: طی 
دو سال اخیر برای ۸۰ هزار هکتار از مراتع شهرســتان طرح مرتعداری تهیه شده است و دامداران 
با مراجعه به دفترخانه می توانند طرح قرارداد مرتعــداری تهیه کنند، اجرای این اقدام مهم موجب 
جلوگیری از تخلفات احتمالی در مراتع می شود.توسلی ادامه داد: در راستای جلوگیری از تخلفات 
برای ۹۹ درصد مراتع سند مالکیت صادر شده است.وی گفت: در سال جاری با هدف جلوگیری از 
سیلاب به منطقه گلشهر بند انحرافی حوزه آبخیزداری گلشهر احداث شد.رییس اداره منابع طبیعی 
و آبخیزداری گلپایگان از اجرای طرح بیابان زدایی و جلوگیری از ورود ریزگردها در منطقه دشــت 
شمال گلپایگان خبر داد و افزود: در فاز نخست ۱۰۰ هکتار دشت شمال درختکاری می شود.توسلی 
از اجرای پروژه سیل بند و کنترل ســیلاب در منطقه بالادست مسکن مهر خبر داد و افزود: در حال 
حاضر طرح مطالعاتی بند انحرافی آن تهیه شده است که امید می رود با تخصیص اعتبار اجرا شود.

کمبود فضای سبز در گلپایگان
محمدرضا عسگریان، فرماندار گلپایگان اظهار کرد: پتروشیمی قائد بصیر گلپایگان یکی از واحدهای 
تولیدی موفق کشور است که باید بیش از گذشته حمایت شود.وی با تاکید بر رعایت ضوابط زیست 
محیطی در مجموعه پتروشیمی قائد بصیر، افزود: ساکنان اطراف آن نسبت به آلایندگی آن دغدغه 
دارند.فرماندار گلپایگان با تاکید بر حفظ منابع طبیعی موجود، افزود: با توجه به کمبود فضای سبز 
شهرستان باید فضای سبز شهرستان توســعه یابد، امید می رود با اجرای طرح درختکاری دشت 

شمال فضای سبز توسعه خواهد داشت .

اجرای پروژه تصفیه آب پترپشیمی قائد بصیر
سیدسعید یاری، رییس مجتمع پتروشیمی قائد بصیر گلپایگان اظهار کرد: فرهنگ کاشت سنت 
حسنه درختکاری و حفاظت از منابع طبیعی را باید به نسل آینده منتقل کنیم.وی با بیان اینکه تاکنون 
قسمت عمده ای از پروژه تصفیه پساب آب شرکت پتروشیمی قائد بصیر با هدف آبیاری فضای سبز 
مجتمع به بهره برداری رسیده است، افزود: با اجرای این پروژه مصرف آب نسبت به سال های قبل 
۴۰ درصد کاهش داشته است.رییس مجتمع پتروشیمی قائد بصیر گلپایگان با بیان اینکه ۱۹ هزار 
هکتار فضای سبز داریم، افزود: امسال در هفته درختکاری هزار نهال در مجتمع پتروشیمی کاشت 

می شود، با توجه به محدودیت منابع آبی در حفظ درختان موجود تلاش داریم.

مدیرعامل انجمن دوستداران آثار تاریخی نوش آباد: سقف بخشی از آب انبار مرکزی نوش آباد فرو ریخت؛ 

خسارتِ دستکاریِ خودسرانه میراث!

مدیرعامل انجمن دوســتداران آثار تاریخی و مفاخر شهر نوش آباد گفت: 
بخشی از سقف آب انبار مرکزی نوش آباد که به عنوان مسیر ورود به مجموعه 
باستانی شــهر زیرزمینی نوش آباد استفاده می شــود، فرو ریخت.میثم 
حسان در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: شهرداری شهر نوش آباد از نیمه دوم 
دی ماه اقدام به مرمت و تخریب و تزلزل در عرصه بنای تاریخی آب انبار 
مرکزی از آثار دوره صفویه به شماره ثبتی۳۶۲۴ کرد که ورودی اصلی شهر 
زیرزمینی نوش آباد است.وی افزود: طبق قانون اداره میراث فرهنگی، زمان 
مرمت آثار تاریخی از اردیبهشت تا آبان ماه است، ولی شهرداری نوش آباد 
بدون توجه به هشدار فعالان میراث فرهنگی و در فصلی غیرقانونی دست 

به مرمت غیر کارشناسی این اثر زده است .
مدیرعامل انجمن دوستداران آثار تاریخی و مفاخر شهر نوش آباد، تصریح 
کرد: اقدامات خودسرانه شهردار نوش آباد، بدون توجه به اهمیت میراثی آثار 
ملموس شهر و بدون توجه به هشدارهای انجمن دوستداران آثار تاریخی 
نوش آباد که گاهی با چشم پوشی اداره میراث شهرستان آران و بیدگل همراه 

بوده، سبب بروز این مشکلات شده است.
حســان تاکید کرد: شــهرداری نوش آباد به تکرار اقدام به تخریب آثار و 
ابنیه تاریخی نوش آباد کرده است که بریدن پاشیر آب انبار مرکزی، مجوز 
غیرقانونی برای تخریب خانــه آقایی که بیش از ۱۵۰ ســال مرکز تعزیه 

نوش آباد بوده و تخریب خانه رنجبر بخشــی از این پروژه بوده است.وی 
گفت: آب انبار مرکزی نوش آباد، اثری ارزشــمند و سالم بود که با کشف 
شهر زیرزمینی نوش آباد و لزوم دسترسی آسان تر به این اثر با استفاده از 
راه پله های این آب انبار مسیر ورودی فراهم می شود و در حال حاضر جان 
گردشگران نیز تهدید می شــود .رییس هیئت مدیره انجمن دوستداران 
آثار تاریخی و مفاخر شــهر نوش آباد نیز به ایسنا، گفت: شهرداری به بهانه 
سنگفرش محوطه بیرونی آب انبار و استفاده از فضای آن جهت برگزاری 
همایش و نشست در فضای روباز، اقدام به خاک برداری محوطه بیرونی 
و مجاور مخزن و سقف انبار کرده است.سعید آقایی افزود: مرمت محوطه 
بیرونی شهر زیرزمینی نوش آباد، با وجود  حساسیت فضا به علت عبور و 
مرور از محوطه زیرین آن و ایجاد مخاطرات جانی فراوان برای گردشگران 
در فصل زمستان و شرایط نامساعد جوی، تامل و دقت بیشتری می طلبید.

وی افزود: شهرداری نوش آباد بدون بهره گیری از نظر کارشناسان و خبرگان 
میراث و به شکلی خودسرانه و ناشیانه بخشی از بدنه خاکی که حدود پنج 
قرن اثری بی نظیر بزرگ ترین آب انبار شهر را دســت کاری کرده و باعث 

تزلزل و سست شدن محوطه بیرونی آن شده است.
 رییس هیئت مدیره انجمن دوستداران آثار تاریخی و مفاخر شهر نوش آباد، 
تصریح کرد: متخصصان حــوزه آب انبارها معتقدند کــه در قدیم خاک 

مخزن آب انبارها به نحوی تخلیه و برداشت می شده که فقط محدوده و 
محوطه اصلی مخزن خالی شود و خاک دور آن را تا حد امکان دست کاری 
نمی کردند تا مهر و موم بودن خاک پشــت مخزن فشــار زیاد ناشــی از 
میلیون ها لیتر آب را تحمل کرده و بدین  وســیله از شکستگی و تخریب 
مخزن جلوگیری شود.وی گفت: متاســفانه مجریان این امر سطح قابل 
ملاحظه ای از خاک دور مخزن را به بهانه کم کردن اختلاف سطح برداشت 
کرده و پس از خاک برداری نیز آن را به حال خود رها کرده اند و دور از ذهن 
نیست که در بارندگی های اخیر حجم زیادی از آب باران و برف به لایه های 
زیرین و پشــت بدنه آب انبار نفوذ کرده که آثار و تبعات ســوء آن در آینده 
هویدا خواهد شد.رییس هیئت مدیره انجمن دوســتداران آثار تاریخی 
و مفاخر شهر نوش آباد گفت: طبق ماده ۵۶۴ قانون مجازات اسلامی، هر 
کس بدون مجوز اداره میراث فرهنگی اقدام به تعمیر و تجدید و .. .آثار ملی 
مبادرت ورزد مرتکب جرم شده و به حبس شش ماه تا دو سال و پرداخت 
خسارات وارده محکوم می شود.آقایی تاکید کرد: نهادهای مربوط باید بیان 
کنند که با کدام مجوز قانونی و با نظارت کدام کارشناس و متخصص حوزه 
میراث این اقدام انجام شده است. اقداماتی که هویت این شهر تاریخی 
را خدشه دار کرده و امانت آیندگان را در دستان ما یکی پس از دیگری در 

معرض نابودی قرار می دهد.

فرماندار شهرستان مبارکه گفت: عملیات قیرپاشی 
و آســفالت ۱۰ کیلومتــر از محــور مبارکه- شــهر 
مجلســی- بروجن با پیگیری فرماندار و نماینده 

مردم شهرستان آغاز شد.
به گزارش خبرگــزاری ایمنا از اصفهــان، علیرضا 
حسینی در بازدید از شــروع عملیات قیرپاشی و 
آسفالت جاده مبارکه- بروجن اظهار کرد: این جاده 
یکی از پــر ترافیک ترین و ســنگین ترین راه های 
اصلی بین استان اصفهان و چهارمحال و بختیاری 

و اتصال به استان های جنوبی کشور است.
وی با اشــاره به نقش و جایگاه ویژه جاده مبارکه 

به بروجن چهارمحال و بختیــاری در ترانزیت بار، 
کالاهای صادراتی و مسافر از فلات مرکزی کشور 
به بنادر و پایانه هــای جنوب غرب و جنوب، افزود: 
ارتقای ایمنی و حذف نقــاط حادثه خیز این محور 
ارتباطی جزو اولویت های مهم مسئولان شهرستان 

مبارکه به شمار می رود.
فرماندار شهرســتان مبارکه خاطرنشــان کرد: در 
همین راستا و به منظور پاسخ گویی به مطالبه های 
مردمی و پیشــگیری از تصادفات منجر به جرح و 
فوت در جاده مبارکه به بروجن باید در سریع ترین 
زمان ممکن نسبت به بهسازی و ایمن سازی این 

جاده اقدام کرد.
حســینی با قدردانی از اقدام های انجام شــده در 
اســتان همجوار به منظور تکمیل جــاده چهارخطه 
مبارکه به بروجــن تاکید کرد: تســریع در تکمیل 
این طرح مهم جاده ای باعــث کاهش تصادفات 
و افزایش ایمنی رانندگان در این جاده شــریانی 

می شود.

 فرماندار مبارکه:

عملیات قیرپاشی و آسفالت محور مبارکه- بروجن آغاز شد
خبر روز

عکس خبر

سیزدهمین هفته 
فیلم و عکس کاشان 

آغاز به کار کرد
رییــس ســازمان فرهنگــی، 
اجتماعی و ورزشــی شــهرداری 
کاشان گفت: ســیزدهمین هفته 
فیلم و عکس کاشان با همکاری 
مشــترک ســازمان فرهنگــی، 
اجتماعی و ورزشــی شهرداری، 
انجمن ســینمای جوانــان ایران 
دفتــر کاشــان و اداره فرهنگ و 

ارشاد اسلامی آغاز به کار کرد.

فرماندار تیران و کرون:

درختکاری، مسئولیت اجتماعی است
فرماندار تیران و کرون گفت: آلودگی هوا تهدیدی جدی برای زندگی شهری محسوب می شود که با 
درختکاری و رونق فضای سبز می توان در برابر آن ایستادگی کرد.علی محمدی کیا، در جشن درختکاری 
پارک محله ای شهرک شهید باهنر تیران اظهار کرد: آلودگی هوا ناشی از خودرو و کارخانه ها تهدیدی 
جدی برای زندگی شهری در استان اصفهان است که تیران نیز گاهی تحت تاثیر آن قرار می گیرد.وی با 
بیان اینکه باید سلامت هوا حفظ شود، افزود: هوای پاک سرمایه ای برای زندگی در مناطق روستایی 
و شهری به حساب می آید و باید این نعمت برای نسل های آینده حفظ شود.فرماندار تیران و کرون 
صنایع پاک، استفاده از تکنولوژی های روز و شرکت های دانش بنیان را از مولفه های ارزشمند در حفظ 
سلامت هوا بیان کرد و یادآور شد: توسعه و حفظ فضای سبز از دیگر اقدامات برای حفظ هوای پاک 
به حساب می آید.وی معتقد است، درختکاری مسئولیت اجتماعی بوده و تنها مخصوص یک اداره و 
نهادهای خاص نیست بلکه عموم شهروندان باید نسبت به آن دقت و توجه داشته باشند.محمدی کیا 
همچنین به محرومیت زدایی از نقاط مختلف شهر اشاره کرد و گفت: تمام امکانات نباید متمرکز در مرکز 
شهر شود و با توجه به احداث شهرک های جدید در تیران، مدیریت شهری تمام نیازهای آنان را مورد 
توجه قرار دهد.وی، احداث بوستان های محلی توسط مدیریت شهری و همکاری مردم را برای نشاط 
شهروندان ضروری خواند و افزود: فضای سبز زنجیره ای و پایدار نیازمند همکاری مردم با شهرداری 
است.همچنین شهردار تیران در این مراسم با اشاره به احداث بوستان محله ای در شهرک شهید باهنر، 
گفت: این فضای سبز در زمینی به وسعت بیش از ۴۰۰ مترمربع ایجاد شده که درختکاری آن در این 
آیین انجام می شود.سید محمدرضا ذاکری ادامه داد: در هفته درختکاری بیش از ۹ هزار اصله درخت 
در شهر تیران کاشته می شود که بخشی از آن توسط مردم صورت می گیرد.به گفته وی، توزیع درخت 
رایگان توسط واحد فضای سبز شهرداری انجام می شود تا شهروندان در این کار مهم دخیل شوند و 

در محیط های خصوصی و عمومی شهر بکارند، البته برخی از درختان در حال کاشت مثمر هستند.
 

رییس اداره منابع طبیعی اردستان خبر داد:

کاشت 30 هزار اصله نهال در اردستان
رییس اداره منابع طبیعی شهرستان اردســتان گفت: همگام با طرح ملی کاشت یک میلیارد نهال در 
کشور از ابتدای سال جاری تاکنون توانســتیم حدود ۳۰ هزار اصله نهال را در سطح شهرستان بکاریم.

مجید خداپرستان در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: همگام با طرح ملی کاشت یک میلیارد نهال در کشور 
با برنامه ریزی های انجام شده در مناسبت های مختلف از ابتدای سال جاری تاکنون توانستیم حدود 
۳۰ هزار اصله نهال را در سطح شهرستان بکاریم که از این تعداد کاشــت ۱۲ هزار نهال با مشارکت مردم 
انجام شده است.وی با اشاره به هفته درختکاری، افزود: امسال در هفته درختکاری با پیش بینی های 
انجام شده، حدود ۱۴ هزار اصله نهال غیرمثمر شامل کاج، اقاقیا، زیتون و... در سطح شهرستان توزیع 
می شود.رییس اداره منابع طبیعی شهرستان اردستان با بیان اینکه این تعداد اصله نهال بین مدارس، 
ادارات، واحدهای صنعتی و تولیدی، روستاهای شهرستان و مکان هایی که از نظر آبدهی مشکلی نداشته 
باشند توزیع می شود، گفت: یکی از مشکلاتی که در کاشــت نهال رعایت نمی شود موضوع نگهداری آن 
است. بیشتر هماهنگی اداره منابع طبیعی با شهرداری های شهرستان است که امسال حدود ۸۰۰۰ اصله 
نهال تحویل شهرداری های اردستان و زواره می شود.خداپرستان با اشاره به اجرای طرح زراعت چوب در 
شهرستان اردستان، تصریح کرد: در شهرستان اردستان با مشکل کمبود آب مخصوصا در تابستان مواجه 
هستیم، بنابراین باید به مکان هایی حرکت کنیم که پساب دارند و می توانند این کمبود را جبران کنند. این 
طرح با وجود اینکه می تواند توســعه زنجیره ارزش صنایع وابسته به چوب را نگه دارد، سوددهی بسیار 
بالایی برای افراد به همراه خواهد داشت.وی افزود: دولت هر مقدار که بتواند از اجرای طرح زراعت چوب 
حمایت می کند و نهال را به صورت رایگان و زمین را در اختیار مردم قرار خواهد داد. در این طرح تمام اقشار 

جامعه در هر نقطه از شهرستان که مشکل آب نداشته باشند می توانند مشارکت داشته باشند.

اخبار

رییس اداره منابع طبیعی کاشان 
خبرداد :

 توزیع 21هزار اصله نهال
 در کاشان 

رییس اداره منابع طبیعی کاشــان ضمن 
اشــاره به توزیع ۲۱هزار اصلــه درخت در 
کاشان گفت: ۱۰ هکتار طرح کاشت نهال در 

کاشان به بهره برداری رسید.
محمدمهــدی شــریفی در گفت وگــو با 
خبرنگار تسنیم در کاشــان، ضمن اشاره 
به روز درختکاری و پیش بینی برنامه های 
مختلف اظهار داشــت: بر این اســاس و 
به مناســبت روز درختکاری ۱۴هزار نهال 
در شهرســتان کاشــان توزیع و د اختیار 

شهروندان قرار داده می شود.
وی با بیان اینکه دو مورد افتتاحیه کاشت 
درخــت نیــز در روزهــای آینــده صورت 
می پذیرد، افزود: با کمک بخش خصوصی 
و ناحیه مقاومت بسیج شهرستان کاشان 
از ۱۰ هکتار کاشت درخت در این شهرستان 

بهره برداری می شود.
رییس اداره منابع طبیعــی و آبخیزداری 
شهرستان کاشان گفت:به صورت نمادین 
در یکی از مدارس این شهرســتان جشن 
کاشت درخت برگزار شد و دانش آموزان نیز 
در این جشن شرکت کرده و از برنامه های 
پیش بینی شده در جشن روز درختکاری 

بهره مند شدند.
وی با بیان اینکه اقدامــات صورت گرفته 
در حــوزه منابع طبیعی گســترده و متنوع 
اســت، بیان کرد: از جمله اقدامات صورت 
گرفتــه مشــارکت در طرح ملی کاشــت 
نهال در کشــور اســت که اقدامات صورت 
 گرفتــه در راســتای تحقــق ایــن طرح

 صورت گرفته است.
شــریفی با بیان اینکــه در روز جمعه و در 
مصلای بقیه الاعظم کاشــان نیــز توضیع 
نهال صورت می پذیرد، تصریح کرد: در این 
روز هفت هزار اصله نهال میان متقاضیان 
توزیــع می شــود و این نهال هــای توزیع 
شــده در روز جمعه علاوه بر میــزان نهال 

اعلامی است.

 اقدامات خودسرانه شهردار نوش آباد، بدون توجه 
به اهمیت میراثی آثار ملموس شهر و بدون توجه به 
هشدارهای انجمن دوستداران آثار تاریخی نوش آباد 
که گاهی با چشم پوشی اداره میراث شهرستان آران 
و بیدگل همراه بوده، سبب بروز این مشکلات شده 

است

با مسئولان

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده شرکت پیشرو صنعت پرسیس سهامی خاص

به شماره ثبت 50652 و شناسه ملی 10260691906

بدینوسیله از کلیه صاحبان سهام شرکت فوق دعوت می شود که در جلسه مجمع عمومی فوق العاده ساعت ۱۰ صبح مورخ ۱۴۰۲/۱۲/۲7 

که در محل استان اصفهان- شهرک صنعتی امیرکبیر- خیابان عطاالملک – جنب بلوک ۳۳- تشکیل می گردد حضور به هم رسانید.

دستور جلسه: مجمع عمومی فوق العاده 
انحلال شرکت 

استان

هیئت مدیره 



نایب  رییــس اتحادیه لاســتیک اصفهــان گفت: 
لاســتیک نرخ مصوب فروش دارد و فروش آن به 
شــکل دیگر و تحت عنوان »دولتی« خارج از روال 

معقول و ضابطه مند است.
جلیل مشکاتی در گفت و گو با خبرنگار بازار و در پاسخ 
به وضعیت نامناسب و آشفته بازار لاستیک و اینکه 
این وضعیت چه زمانی قرار است ساماندهی شود و 
مشــکلات تولید کننده و مصرف کننده چه زمانی به 
پایان می رسد، اظهار کرد: به هر حال این کاهش به 

چشم می آید و مشکل اینجاست که از یک سو شبکه 
توزیع با کمبود لاستیک و عرضه آن روبه رو شده و از 
سویی دیگر کارخانه های تولیدی وارد چرخه عرضه 
شده اند و این وضعیت باعث شده که تعادل بازار به 
هم بخورد.وی افزود: در عین حال ایجاد شبکه های 
مجازی و فروش اینترنتی این کالا باعث مشکلاتی 
شده است چرا که افراد باید به صورت جداگانه نرخی 
را هم برای ثبت نام و هزینه ارســال پستی پرداخت 
کنند و این باعث می شــود که نرخ لاستیک از نرخ 
های مصوب بالاتر باشــد چرا که هزینه های جانبی 
باعث شده که مصرف کننده زیر بار این هزینه ها هم 
برود.نایب رییس اتحادیه لاستیک اصفهان با اشاره 
به اینکه ایجاد شبکه های فروش اینترنتی اقدام به 

فروش به مصرف کننده نهایی می کنند و این باعث 
ایجاد چنین مشکلاتی شده اســت، تاکید کرد: در 
واقع افراد باید جداگانه یک هزینــه ثبت نام و یک 
هزینه ارسال پستی پرداخت کنند و بهای تمام شده 
لاستیک به خاطر این هزینه های جانبی بالاتر از نرخ 
مصوب خواهد رفت.وی راهــکار حل این موضوع را 
افزایش عرضه لاستیک دانسته و تاکید کرد: اگر این 
اتفاق بیفتد شاهد کاهش مشکلات خواهیم بود.نایب 
رییس اتحادیه لاستیک اصفهان با بیان اینکه در حال 
حاضر چیزی با نام لاستیک دولتی نداریم و لاستیک 
با این عناوین نباید فروخته شود، گفت: لاستیک نرخ 
مصوب فروش دارد و فروش آن به شکل دیگر خارج 

از روال معقول و ضابطه مند است.

 نایب  رییس اتحادیه لاستیک اصفهان:

لاستیک نباید با عنوان »دولتی« فروخته شود

خبر روز

غیر حضوری شدن ثبت و ارسال گزارش های تخلف مهندسان 
ناظر ساختمانی

مدیرکل نظارت بر اجرای ضوابط شهرسازی معاونت شهرسازی و معماری گفت: ثبت و ارسال گزارش های 
تخلف مهندسان ناظر ساختمانی غیرحضوری شد.مدیرکل نظارت بر اجرای ضوابط شهرسازی معاونت 
شهرسازی و معماری  اظهار کرد: برای تسهیل ارائه گزارش های مرحله ای مهندسان ناظر، سامانه آنلاین 
»دریافت گزارش های ثبت تخلفات ناظر« به همت معاونت شهرسازی اصفهان به عنوان اولین منطقه در 
شهرداری منطقه ۷ به صورت پایلوت راه اندازی شد.محمدجواد نیکبخت با اشاره به سامانه آنلاین دریافت 
گزارش های ثبت تخلف مهندسان ناظر افزود: تا پیش از راه اندازی این سامانه مهندسان ناظر ساختمان 
موظف به مراجعه حضوری به شهرداری مناطق پانزده گانه و معاونت شهرسازی و معماری برای ثبت گزارش 
تخلف ســاختمانی به صورت کاغذی بودند که منجر به اتلاف وقت و افزایش زمان رسیدگی به پرونده ها 
و سفر های شهری می شد.وی با اشــاره به  اهداف اصلی این سامانه گفت: اجرای دقیق و کامل مقررات 
ملی ساختمان، تسریع روند رسیدگی به گزارشات مرحله ای مهندســان ناظر، برخورد سریع با تخلفات 
ساختمانی، ارائه خدمات الکترونیکی و غیرحضوری به مهندسان بر بستر سیستم یکپارچه شهرسازی و 
جلوگیری از اتلاف منابع است. نیکبخت افزود: برای انجام کامل این فرآیند آموزش های لازم در اختیار 
کاربران مناطق قرار داده شده تا در صورت ثبت گزارش تخلف توسط مهندسین ناظر ساختمان به صورت 
کارتابل محور از طریق آدرس الکترونیکی my.isfahan.ir/Info/Citizen گزارش اقدامات را ثبت و تایید 
کنند.وی ادامه داد: چاپ گزارش کارکرد، مشاهده موقعیت مکانی پروژه ها بر روی نقشه، مشاهده اطلاعات 
سایر مهندسان از جمله شماره تماس آن ها، ارسال گزارش مرحله ای به شهرداری، مشاهده آرشیو گزارشات 
سایر مهندسان هر پرونده، مشاهده تصویر اسکن شده کلیه نقشه های ساختمانی که پس ثبت نام توسط 
کارشناسان واحد امور مهندسان و تایید و احراز هویت توسط سازمان نظام مهندسی ساختمان به مهندسان 
از جمله امکانات  این ســامانه  اســت. نیکبخت اضافه کرد: تاکنون نزدیک به ۱۵ هزار نفر از مهندسان و 

شرکت های حقوقی عضو سازمان نظام مهندسی و در سامانه ثبت نام کرده اند.

مهلت ثبت نام سهام نوزادان ۱۴۰۱ تا پایان اسفند است
وزیر اقتصاد و امور دارایی گفت: با توجه به واریز منابع لازم برای خرید ســهام نوزادان متولدین سال 
۱۴۰۱ از سمت سازمان برنامه و بودجه، سازمان بورس آماده است و ما از تمام والدین نوزادان سال ۱۴۰۱ 
درخواست می کنیم که حداکثر تا پایان اسفند سال جاری به پنجره ملی خدمات دولت الکترونیک 
مراجعه و ثبت نام کنند.سید احسان خاندوزی در حاشیه جلسه هیئت دولت و در جمع خبرنگاران اظهار 
کرد: با توجه به واریز منابع لازم برای خرید سهام نوزادان متولد ۱۴۰۱ از سمت سازمان برنامه بودجه، 
سازمان بورس و اوراق بهادار کاملا آماده است. از تمام والدین نوزادان سال ۱۴۰۱ درخواست می کنیم 
حداکثر تا پایان اسفندماه امسال به پنجره ملی خدمات دولت الکترونیک مراجعه و ثبت نام کنند.وزیر 
اقتصاد و دارایی افزود: مهلت ثبت نام فقط تا پایان سال ۱۴۰۱ است زیرا از سال ۱۴۰۳ متولدین ۱۴۰۲ 
ثبت نام خواهند شد. به محض ثبت نام مراحل به شکل کاملا خودکار و الکترونیکی برای تخصیص 

بندهای لازم جهت ۱.۵ میلیون تومان سهام برای نوزادان سال ۱۴۰۱ انجام خواهد شد.

توزیع میوه شب عید از بیست و چهار اسفند در استان اصفهان
توزیع میوه شب عید از بیست و چهار اسفند در اســتان اصفهان آغاز می شود.مدیر عامل سازمان 
تعاون روستایی استان اصفهان با بیان اینکه ذخیره سازی هزار و ۷۵۰ تن میوه شب عید در دو سرد 
خانه به پایان رسید، گفت: ذخیره سازی ۷۵۰ تن سیب و هزار تن پرتغال در استان از فصل برداشت 
در سمیرم، ساری و قائم شهر آغاز شده بود. محسن حاج عابدی افزود:  امسال بخش خصوصی 
۷۵ درصد سیب و ۳۵ درصد پرتغال بیشتر از سال گذشته خریداری کرد.وی گفت: توزیع سیب و 

پرتغال از ۲۴ اسفند در ۱۶۰ نقطه استان به قیمت مصوب شروع می شود.
 

کافه اقتصاد

 مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان گفت: طرح ملی کاشت یک میلیارد نهال با همکاری بخش خصوصی در ۶ هزار هکتار از اراضی استان اجرا شد.
 مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان اصفهان در آیین روز درختکاری با اشــاره به اینکه شعار امسال هفته منابع طبیعی )منابع طبیعی با مشارکت مردم و 
برای مردم( است، گفت: اگر مشارکت مردم وجود نداشته باشد بی تردید طرحی به سرانجام نخواهد رســید.ابوطالب امینی حفظ، احیا، توسعه و بهره برداری 
منابع طبیعی را از وظایف قانونی سازمان منابع طبیعی برشمرد و افزود: ۳۰ درصد از مساحت ۱۰ میلیون هکتاری استان اصفهان، اراضی بیابانی بوده و نیاز است 
که مطالعات و مدیریت ویژه داشته باشیم، زیرا از مساحت ۶.۵ میلیون هکتاری مراتع استان ۱۱ درصد آن مراتع خوب ما را شامل می شود.مدیرکل منابع طبیعی 
و آبخیزداری استان اصفهان با بیان اینکه مدیریت مراتع با حفظ منابع آب و خاک مرتبط است، افزود: از این رو وسیع ترین و اساسی ترین بخش منابع طبیعی 
مراتع هستند، اما این ها تحت تاثیر چرای دام قرار می گیرند و باید مدیریت به موقع انجام شود.امینی با بیان اینکه مقدار دام مجاز استان اصفهان ۱.۳ میلیون 
رأس است، گفت: هم اینک شمار دام موجود ۲.۲ میلیون رأس و به بیان دیگر ظرفیت دام در مراتع ما یک میلیون رأس اضافه تر است و همین باعث می شود 
مراتع خوب ما فقیر شوند.وی  با بیان اینکه ۳۵ درصد مراتع خوب ما فقیر هستند، گفت: در مطالعاتی که دهه ۸۰ داشتیم گلپایگان و شهرضا جزو مناطق بیابانی 

استان نبودند، اما با توجه به شرایط خشکسالی این دو شهرستان نیز در دهه ۹۰ جزو مناطق بیابانی شدند.

 طرح ملی کاشت نهال در ۶ هزار هکتار از اراضی استان اصفهان

استقبال از طرح 
کالابرگ ۸۵ 

درصد بود
وزیــر تعــاون، کار و رفــاه 
اجتماعی گفت: اســتقبال از 
طرح کالابرگ تقریبا بالای ۸۵ 

درصد بوده است.

عکس خبر

وزیر اقتصاد:

فقط ۷ استان نرخ بیکاری 
۲ رقمی دارند

وزیر امور اقتصادی و دارایی گفت: فقط هفت 
استان کشــور نرخ بیکاری دو رقمی دارند و 
سایر استان ها درصد بیکاری شان تک رقمی 
اســت.به گزارش خبرگزاری ایمنا، احسان 
خاندوزی طی سخنانی در اجلاس مجلس 
خبرگان رهبری اظهار کرد: آمار نرخ بیکاری 
حاصل رشد اقتصادی است که موجب شده 
حتی در برخی اســتان ها شــاهد کمبود در 
تامین نیروی کار باشیم.وی ادامه داد: نرخ 
تورم از ۵۵ درصد به ۳۵ درصد رسیده است، 
اگرچه همین عدد هم بالاست و باید کاهش 
پیدا کند.وزیــر اقتصاد گفــت: تاکنون ۱۱.۵ 
میلیارد دلار سرمایه گذاری مستقیم خارجی 
معتبــر صورت گرفته اســت که کشــورهای 
روسیه، امارات و چین در این زمینه رتبه برتر 
را دارند. این در حالی اســت که در دهه ۹۰ با 
مشــکل ســرمایه گذاری خارجی و از سوی 
دیگر تورم های سنگین و رشد اقتصادی یک 
یا ۲ درصد و گاهی هــم منفی مواجه بودیم.

خاندوزی همچنین با اشــاره به نوســانات 
قیمت گوشــت قرمز اظهار داشت: علت این 
مسئله به از دســت دادن بخشی از دام های 
مولد طی دو سال متوالی مربوط است.وی 
ادامــه داد: در تامین تســهیلات بنگاه های 
تولیدی عدد پرداختی از ۲ هزار میلیارد تومان 
در ســال ۹۹ به ۴۳ هزار میلیــارد تومان در 
سال جاری رســید که این مهم نقش جدی 
در کاهش بیکاری داشــته است.خاندوزی 
تصریح کرد: برای کنترل رشــد نقدینگی هم 
تلاش های زیادی صورت گرفت تا اینکه رشد 

آن به ۲۵ درصد در بهمن رسید.
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عید بی کیفیت های چینی، در روزهای کم رمقِ قدرت خرید

چراغ معیشت در خانه لوستر سازان بی نور است
  چراغ معیشت تولید کنندگان لوستر در آستانه شــب عید کم فروغ و بسیاری از واحدها در 
آستانه تعطیلی است، نبود تنوع و گران بودن این لوسترها موجب شده تا در بازار رقابت باز هم 
چینی های بی کیفیت برد کنند.نور زرد و سفید لوســترها از پشت شیشه های چند ضلعی وقتی با نور کمرنگ 
زمستان، پیوند می خورد، هزار رنگ می شود و تلالو و درخشندگی حباب های بلورین چند برابر می شود. لامپ 
های اطلسی، آویزهای چوبی، مجلسی های چند رنگ و کریستالی های بزرگ و کوچک که بسته به مساحت 
و متراژ منازل هر کدام خاصیت جداگانه ای برای خودشــان دارند.اینجا در دل یکــی از خیابان های قدیمی 
شهر اصفهان، لوسترفروش ها جا خوش کرده اند؛ کسبه ای که از پیرترها و با تجربه ها تا جوانک های تازه به 
این خیابان رسیده تشکیل شده اند و برای خود کاسبی راه انداخته اند. مثل همیشه واژه پرتکرار کاسب کاران 
این خیابان هم چین است؛ کسبه ای که اکنون کسب و کارشان با سرزمین زردپوست ها گره خورده و به قول 
خودشان هر چه دارند و ندارند چینی است.اما همین چینی ها هم رنگ گرانی دارند و مثل قبل دیگر بازارشان 
رونق ندارد. لوستر حالا نقش کالایی لوکس به خود گرفته که چندان ضروری نیست و این برای فعالان این شغل 
مشکل ساز شده است؛ چک های واخورده و فروشندگان سرخورده این وضعیت بازار لوکس لوستر در اصفهان 
است که به گفته فعالانش افسار آن را دلار به دست گرفته و با نوسانات ارزی آنها هم بالا و پایین می شوند.گرچه 
این موضوع با حقیقت نهفته در دل گرانی ها چندان تطابق ندارد و فروشــنده ها وقتی اجناس شان را با گران 
شدن دلار گران می کنند دیگر هیچ کس نمی تواند آنها را مجاب کند که قیمت ها را پایین بیاورند. قیمت های 
شوک دهنده اکنون پایه اصلی بازار لوکس لوستر را تشکیل می دهند. بازاری که نسبت به گذشته تنوع بسیار 
زیادی پیدا کرده و باب طبع هر سلیقه ای است؛ چه مشکل پسندان تجمل گرا باشد یا ساده پسندان مینی مال 
در خیابان فروغی همه چیز هست.لوستر کلاسیک ۶ شعله، هشت میلیون و لوستر چوبی از ۴۰۰ هزار تومان تا 
۶ میلیون قیمت خورده است اما برخی لوسترها هم پس از محاسبه اندازه و جنس قطعات و اینکه آیا آبکاری 
آنها از طلا باشد و یا نقره و ... تعیین قیمت می شــود که این نوع لوسترها معمولا با حجم و اندازه بسیار بزرگ 

هستند که برای اماکن خاصی استفاده می شوند.

پای چینی ها در میان است!
تا همین چند سال پیش تنها لوســترهایی که با قیمت گران وارد کشور می شد، لوسترهای ایتالیایی بودند که 
شکل و شمایل آنها طوری بود که مناسب استفاده در خانه های بسیار بزرگ بود. قیمت آنها هم بستگی به جنس 
آنها داشت اما حالا چون پای چینی ها در میان است این بازار تغییر کرده و لوسترهای برنزی، بلوری، آب نقره، 
آب طلا، لوله ای، کریستالی، چوبی و … که البته قیمت هر لوستر بسته به تعداد شاخه های به کار رفته شده در 
ساخت آنها متفاوت است.لوسترهای چینی در رنگ ها و طرح های مختلف آمده اند و جای پای مناسبی را 
برای خود باز کرده اند، البته بماند که قیمت مناســب و ارزان آنها تا قبل از بالا رفتن دلار از پله های گرانی باعث 
می شد که در خانه هر کسی این لوسترها را ببینی اما اکنون به گفته فروشندگان؛ با سابقه لوستر منحصر شده 
به کسانی که دست شان به دهان شان می رسد و یا کسانی که تک و توک برای هدیه بردن می خرند و یا تازه 

عروس هایی که می خواهند با این لوسترها خانه ای نو نوارتر داشته باشند.
علیرضا که یکی از وارد کنندگان با سابقه در این راستاست بهترین فردی است که می تواند در ارتباط با لوسترها 
صحبت کند. او پا خورده بازار است و تقریبا ۳۵ سال است که به گفته خودش در این بازار کار کرده و زیر و بم آن 
را می داند. لوستر ساده ای را نشان می دهد و می گوید: این را می بینید تا دو سال پیش قیمتش کم بود اما 

حالا قیمتش سه برابر دو سال قبل است؛ ما گران می خریم و مجبوریم گران بفروشیم.

وی ادامه می دهد: گرچه تولید کننده ایرانی توانسته با رقبا برابری کند؛ اما نبود تنوع و گران بودن این لوسترها 
باعث می شود که چینی ها برد کنند. وقتی مواد اولیه گران تمام می شود و به هر حال این کریستال ها که ماده 
اولیه بسیاری از لوسترها را تشکیل می دهد از چین وارد می شود و دلاری برای شان خرج می شود؛ فرقی نمی 

کند چینی باشد یا از دبی یا از مجارستان و ایتالیا آمده باشد؛ گرانی یعنی دغدغه وارد کنندگان.
این واردکننده لوستر با اشاره به اینکه با تمام اینها قیمت ها مختلف است، ابراز می کند: تعدادی از مدل ها از نظر 
ظاهری شباهت زیادی به هم دارند؛ اما به دلیل تفاوت جنس آلیاژ به کار رفته در آن قیمت های متفاوتی دارند.

با توجه به اینکه در حال حاضر لوسترهای ارزان قیمت بین ۳۰۰ تا یک میلیون قیمت دارند و لوسترهای گران 
بین هشت تا ۱۰ میلیون و بیشــتر هم قیمت دارند؛ فروشــنده در این رابطه چینی ها را مقصر نمی داند و می 
گوید: متاسفانه ما برای طراحی پول نمی دهیم و همین باعث می شود که تنوع حرف اول را بزند و بازار فروش 
بیشتری داشته باشد.وی ادامه می دهد: چینی ها بازار را شناخته اند و می دانند که طراحی های مختلف می 
تواند برای هر نوع ذائقه ای بازار داشته باشد.در این میان هستند برخی از فروشندگانی که از پایتخت آمده اند 
و اعتقاد دارند لوسترهای تهران اصل است و اصفهانی ها از طرح ها کپی کاری می کنند. حسن پور با سابقه ۱۰ 
ساله ای که در این کار دارد؛ این مطلب را می گوید. سخنی که اخوان صادر کننده برجسته اصفهانی آن را رد کرده 
و می گوید: اصفهان کمتر از تهران نیست و همیشه به داشتن صنعتگران و هنرمندان معتبر در تمامی رشته ها 
شهره بوده و به همین خاطر این درست نیست.به گفته وی؛ شاید از لحاظ امکانات وضعیت پایتخت بهتر باشد 

اما از لحاظ کیفیت اصفهان هنوز هم سری در سرهای این صنعت دارد.

اقتصاد خراب و عدم ثبات قیمت ها
با چرخ زدن در میان لوسترها و کسانی که با این رشته سر و کار دارند عدم ثبات قیمت ها اقتصاد خراب و کالاهای 
چینی دغدغه هایی است که در سخنان فروشندگان و تولید کنندگان پررنگ تر است؛ به گفته آنها با آنکه قیمت 
مواد اولیه سه برابر شــده اما حقوق مردم چندان افزایش نیافته و همین بازار لوستر را دچار رکود کرده است.

خلیلی از فروشندگان دیگری است که می گوید: بیشتر لوسترهای ایران به کشورهایی چون بحرین، عربستان 
و کویت صادر می شود که پر متقاضی نیز هست.

این فروشــنده در ادامه آذر و دی را از ماه های پرفروش این محصول می داند که در این ماه ها به دلیل نزدیک 
شدن به ایام عید بازار لوستر از رونق خوبی برخوردار است.

خلیلی گفت: به دلیل کم شدن تقاضا، واردات لوسترهای ایتالیایی تقریبا متوقف شده است و تنها معدودی از 
افراد علاقه مند، با سفارش به فروشگاه های خارجی، آنها را به کشور وارد می کنند. اما بیشتر لوسترهای چینی با 
قیمت بسیار پایین یعنی شاخه ای سه یا چهار هزار تومان تا ۵۰ هزار تومان به فروش می رسند و کارهای ایرانی 

نیز بسته به نوع آن از شاخه ای هفت هزار تومان تا ۲۰۰هزار تومان در بازار خرید و فروش می شوند.
به گفته این فروشنده، بعضی از تولیدکنندگان بزرگ لوستر به همراه تولیدات خود شناسنامه آن کالا را هم ارائه 
می دهند، همچنین علاوه بر شناسنامه که مشخصات لوستر در آن ثبت شــده، برگه گارانتی هم وجود دارد و 
لوستر خریداری شده دو تا ۱۰ سال گارانتی دارد.مرتضی یکی دیگر از فروشندگان لوستر، در مورد میزان فروش 
و انواع لوستر می گوید: لوستر یک کالای لوکس به حساب می آید و این امر در کنار وضعیت نامناسب اقتصادی 
مردم موجب شده که رونق این بازار هر سال کمتر از سال قبل شود.وی همچنین به نوسان قیمت مواد اولیه نیز 
اشاره کرد و گفت:این عامل باعث شده اســت که رقابت، تولید و صادرات با نوسان روبه رو شود.محمدحسین 
مرادی دیگر شرکت کنندگان در نمایشگاه لوســتر می گوید: بیش از ۹۰ درصد مواد اولیه مورد نیاز این صنعت 

در داخل ساخته می شود، ولی نیاز سازندگان نور و روشنایی در بازار به طور کامل تامین نمی شود و تعدادی به 
واردات روی آورده اند.غلامعلی فتوحی از تولید کنندگان با سابقه لوستر در استان اصفهان نیز اعتقاد دارد: گرانی 
مواد اولیه به همراه گسترش فعالیت واسطه ها آنقدر به این صنف ضرر زده است که تعدادی از تولیدکنندگان 
این حرفه مجبور به تغییر دادن شغل شده اند.وی با اشاره به اینکه مفرغ و برنج در اشکال لوله، ورق و ضایعات 
کارخانجات، مهم ترین مواد اولیه این صنعت را تشــکیل می دهد، افزود: نخستین و مهم ترین عامل گرانی 
لوســترها، افزایش بی رویه قیمت مواد اولیه و غیرقابل پیش بینی بودن این تغییر قیمت هاست.وی اضافه 
می کند: این کاستی هیچ گونه قدرت کنترل را برای این بخش باقی نگذاشته است و اغلب دلالان، این مواد را 

احتکار کرده و پس از افزایش قیمت آن را به فروش می رسانند.
وی به تغییر و تنوع سلیقه مشتریان این بازار نیز اشاره می کند و ادامه می دهد: تقاضای بازار بیشتر طرح ها 
و اندازه های جدید را شامل می شود که برای تامین این بخش باید مواد اولیه نیز با اندازه های مناسب تولید 

شود؛ اما کارخانجات قادر به تامین این مواد نیستند.

ارزان و بی کیفیت
نایب رییس اتحادیه چینی، بلور و لوستر اصفهان، در همین ارتباط در گفت و گو با بازار و در پاسخ به این سوال که 
ورادات لوسترهای چینی چه ضرباتی را به تولید کنندگان داخلی وارد می کند، می گوید: متاسفانه لوسترهای 

چینی با وجود اینکه کیفیت لازم را ندارد؛ اما به دلیل ارزان بودن مشتری هم دارند.
محمدرضا یراقی اصفهانی، با بیان اینکه واردات لوسترهای چینی بزرگ ترین ضربه را به تولیدکنندگان داخل 
وارد کرده است، افزود: لوسترهای چینی از کیفیت پایین در به  کارگیری مواد اولیه در ساخت بهره مند هستند، 
اما به دلیل قیمت پایین رقیب لوستر ایرانی شده اند.وی گفت: ورود اقلام چینی به بازارهای داخلی سد راه تولید 
کنندگان داخلی است و شــرایط را برای تولید کننده داخلی سخت کرده  و با وجود اینکه اصفهان یکی از قطب 
های تولید لوستر به شمار می رود؛ اما واردات بی رویه چالش های زیادی را برای تولید ایجاد کرده است.وی 
در پاسخ به سوال دیگری مبنی بر اینکه در آستانه شب عید بازار لوستر اصفهان به چه شکل است، بیان کرد: با 
توجه به کاهش قدرت خرید مردم با رکود حاکم بر بازار روبه رو هستیم.هم اکنون ۱۱۰ واحد تولیدی و فروشگاه 
لوستر در اصفهان است که بیش از ۳۰ درصد این واحدها تعطیل شده اند و تولیدکنندگان آن بیکار هستند و به 
گفته فعالان بازار لوســتر، اگر وضعیت به همین منوال ادامه پیدا کند چراغ معیشت تولید کنندگان لوستر در 

اصفهان رو به خاموشی خواهد رفت.
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مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری فارس گفت: در بازارچه های صنایع دستی نوروزی فارس 
عرضه محصولات چینی ممنوع است.محمد ثابت اقلیدی در جلسه ستاد اجرایی خدمات سفر ویژه نوروز ۱۴۰۳ و 
در جمع مدیران ادارات میراث فرهنگی و مراکز تاریخی و فرهنگی در شهرستان های استان از برپایی بازارچه های 
صنایع دستی در سراسر استان در ایام نوروز خبر داد و گفت: با برنامه ریزی های انجام شده در این بازارچه ها فقط 
محصولات دست ساز هنرمندان فارس عرضه خواهد شد و فروش محصولات چینی ممنوع است.وی تصریح 
کرد: متاسفانه برخی از هنرمندان صنایع دستی در شهرستان ها از تسهیلات کم بهره و خدمات اداره کل به آن ها 

بی خبر هستند که جا دارد مدیران شهرستان ها به این مسائل بیشتر بپردازند.
مدیرکل میراث فرهنگی فارس در ادامه ســخنان خود اظهار کرد: هم اکنون فعالیت های ســاختاری و تامین 
نیروهای انسانی در شهرستان ها در اولویت قرار دارد.وی با بیان اینکه گردشگری مزیت رقابتی استان است و نمی 
توان برای این اداره مانند سایر دستگاه های دولتی نسخه واحد پیچید،گفت: ساختار ادارات میراث فرهنگی در 

شهرستان های فارس باید بهبود یابد.
ثابت اقلیدی با اشاره به اینکه اساسا با فساد به صورت شفاف و بی تعارف  برخورد جدی دارم و باید هرچه سریع تر 
بروکراسی ها برای مردم به حداقل برســد، بر لزوم رفع مشکلات در حوزه های گردشــگری، میراث فرهنگی و 

سرمایه گذاری در سطح شهرستان ها تاکید کرد و خواستار تسریع در این مورد شد.وی در ادامه سخنانش خطاب 
به مدیران شهرستان ها گفت: با توجه به اینکه گردشــگری فعالیت اقتصادی است و استعدادهای مختلفی در 
این حوزه تخصصی در شهرستان ها وجود دارد می طلبد مدیران در شهرستان ها آداب  و رسوم و میراث ناملموس 
مناطق خود را شناسایی و معرفی  و به یک جاذبه گردشگری تبدیل کنند تا باعث رونق اقتصادی و جذب بیشتر 
گردشگر در این مناطق شود. مدیرکل میراث فرهنگی گردشگری و صنایع دستی استان فارس با اشاره به اینکه 
امسال برای نخستین بار ۱۳۷ پرونده میراث تاریخی معنوی و طبیعی در استان در فهرست ملی به ثبت رسید، 
افزود: ثبت این پرونده ها و معرفی آن ها می تواند تاثیر بسزایی در رونق گردشگری در شهرستان ها داشته باشد به 
شرطی که مدیران در معرفی  آن ها به گردشگران خلاقیت  و نوآوری به کار ببندند.ثابت اقلیدی در بخش دیگری 
از سخنانش در خصوص پروژه های مرمتی و عمرانی گفت: مدیران شهرستان ها چشم و گوش  اداره کل  هستند 
و باید کنترل و نظارت دقیق بر روی پروژه های مرمتی و عمرانی داشته باشند و از فعالیت های غیر کارشناسی، 

بی ضابطه و سلیقه ای و اتلاف منابع خودداری کنند.
وی در ادامه با انتقاد از برخی کم کاری ها و عملکردهای سلیقه ای گفت: امسال هشت میلیارد تومان از اعتبارات 
اداره کل برگشت خورده بود که با هماهنگی شورای نظارت فرصت یک  ماهه اخذ و این اعتبار جذب و خوشبختانه 

هزینه فعالیت های حوزه میراث فرهنگی و مرمت آثار شد.
مدیرکل میراث فرهنگی گردشگری و صنایع دستی فارس ادامه داد: سال گذشته هم از محل مسئولیت اجتماعی 
نفت یکصد میلیارد تومان برای مرمت و ساماندهی بازار وکیل و ۳۰ میلیارد تومان هم برای مرمت مساجد تاریخی 
استان تامین اعتبار شده است که هنوز پروژه ها اجرایی نشده و هم اکنون در تلاشیم تا اقدامات لازم هر چه سریع تر 
انجام شود.ثابت اقلیدی در بخش دیگری از ســخنانش به تقارن ماه مبارک رمضان با ایام نوروز اشاره و اظهار 
کرد: برنامه های فرهنگی خاص و ویژه ای در این ایام در اماکن تاریخی و گردشگری استان به ویژه مجموعه های 
تاریخی و فرهنگی حافظ و سعدی و مجموعه جهانی تخت جمشید برگزار می شود.وی با بیان اینکه برنامه ها در 
این ایام با محوریت رویدادهای قرآنی و فرهنگی است، از تمامی مدیران شهرستان ها خواست تا ایده های خلاقانه 

و برنامه های خود را هر چه سریع تر اعلام کنند.
ثابت اقلیدی همچنین با بیان اینکه به هیچ عنوان اجازه بی حجابی و ناهنجاری را در اماکن تاریخی و سایت های 
گردشگری نمی دهیم، تاکید کرد: محیطی آرام و در شــأن مردم  فراهم می شود.وی همچنین تاکید کرد: برای 
معرفی بیشتر آثار تاریخی و فرهنگی استان بیلبوردهایی در محورهای مواصلاتی استان نصب می شود تا اطلاعات 

مورد نیاز گردشگران و معرفی جاذبه های گردشگری فارس برای مسافران نوروزی تامین شود.

مدیرکل میراث فرهنگی فارس مطرح کرد:

اجازههنجارشکنیدرسایتهایگردشگرینمیدهیم

 رییس اتحادیه شرکت های مسافربری خبر داد: همزمان با آغاز سال نو، احتمال 
افزایش ۲۵ درصدی قیمت بلیت وجود دارد

روزازنو،گرانیازنو!

رییس اتحادیه شرکت های تعاونی مســافربری با بیان اینکه تعداد 
اتوبوس ها در حال حاضر به ۷۵۰۰ عدد رســیده است، گفت: به دنبال 
این هســتیم این عدد را تا نوروز افزایش دهیم و اتوبوس هایی که به 
بخش های دیگر از جمله سفرهای درون شــهری یا کارخانه ها جذب 

شده را برگردانیم.
احمدرضا عامــری در گفت وگــو با ایســنا، درباره وضعیــت ناوگان 
اتوبوسرانی برای ســفرهای برون شهری در آســتانه نوروز بیان کرد: 
تعداد اتوبوس ها در حال حاضر به ۷۵۰۰ عدد رسیده است؛ اما به دنبال 
این هســتیم این عدد را تا نوروز افزایش دهیم و اتوبوس هایی که به 
بخش های دیگر از جمله سفرهای درون شــهری یا کارخانه ها جذب 

شده را برگردانیم.
وی در پاســخ به اینکه کشــور به چه تعــداد ناوگان اتوبوســی برای 
ســفرهای نوروزی نیاز دارد، گفت: این موضوع بستگی به سفرهای 
مردم دارد. امســال هم نــوروز مقارن بــا ماه مبارک رمضان شــده 
 و نمی تــوان پیش بینــی کــرد؛ امــا احتمــال دارد ســفرها کاهش

 پیدا کند.
رییس اتحادیه شرکت های تعاونی مسافربری با بیان اینکه افزایش 

نرخ بلیت با تورم موجود در جامعه و افزایش قیمت کالاهای مصرفی 
نیست، گفت: در حال حاضر قیمت یک تایر لاســتیک به ۸۰ میلیون 

تومان هم رسیده است. 
مبلغ کارشناسی شــده از ســوی کارشناســان اقتصــادی دولتی در 
حوزه حمل ونقل، بــه ازای هر نفر کیلومتر در ماشــین های وی آی پی 
۱۸۵۰ تومان، ماشــین های ویژه ۱۶۰۰ تومان اســت. امــا اکنون این 
عدد بیــن ۳۰۰ تــا ۴۰۰ تومــان اســت و ۱۳۰۰ تومان از نــرخ واقعی 
 حمل ونقل عقب هســتیم؛ هرچند کــه مردم هم تــوان خرید چنین

 قیمتی را ندارند.
عامــری درباره احتمــال افزایش قیمــت بلیت اتوبــوس بیان کرد: 
اخباری مبنی بر افزایــش ۲۵ درصدی قیمت بلیــت اتوبوس وجود 
دارد؛ زیرا در ایام ســفرهای نوروزی اتوبوس ها به صورت یکسر خالی 
حرکت می کنند و سفرهایشــان بــه مقصدهای زیارتی و ســیاحتی 
یک طرفه اســت؛ به همین دلیل بــا افزایش قیمت جبران یک ســر 
خالی بودن است و برای راننده ها هم صرفه بیشتری دارد، آن هم در 
 شــرایطی که قیمت یک اتوبوس در شــرایط فعلی بالغ بر ۲۷ میلیارد

 تومان است.

رییس انجمن علمی طبیعت گردی ایران مطرح کرد:

 تاثیر حضور اینفلوئنسرهای چینی در معرفی جاذبه های
 خراسان رضوی

رییس انجمن علمی طبیعت گردی ایران گفت: با توجه به اینکه چین در صدر کشورهای جهانگردفرست 
دنیا قرار دارد و ما در گردشــگری ورودی با چالش ها و مشــکلات بین المللی مواجه هســتیم، حضور 
اینفلوئنسرهای چینی برای معرفی استان دارای اهمیت زیادی است.فرید جواهرزاده در گفت وگو با ایسنا 
در خصوص ارزیابی خود از معرفی خراسان رضوی به جهان توسط اینفلوئنسرهای چینی، اظهار کرد: با توجه 
به اینکه ما در گردشگری ورودی با چالش ها و مشکلات بین المللی مواجه هستیم، حضور اینفلوئنسرهای 
چینی برای معرفی استان دارای اهمیت زیادی اســت و از این جهت باید پیگیر بازارهای هدف باشیم و 
به نوعی بر روی بازارهای جدید کار کنیم.وی افزود: بــا توجه به اینکه ایران از تنوع اقلیمی و ظرفیت های 
فرهنگی خوبی برخوردار است این امر باعث شده تا کشور ما همواره مورد توجه و اقبال گردشگران چینی نیز 
قرار گیرد.  چین یکی از کشورهایی است که در صدر کشورهای جهانگرد فرست دنیا قرار دارد و از این جهت 
ظرفیت بسیار خوبی را برای گردشگری ورودی ما به وجود می آورد. رییس انجمن علمی طبیعت گردی 
ایران اضافه کرد: در واقع چینی ها علاقه مند به پیشینه های گردشگری و فرهنگی کشور ما هستند و از این 
جهت مبدأ بسیار خوبی برای جذب گردشگران بین المللی ورودی به ایران نیز به شمار می رود. در حال حاضر 
غیر از گردشگران و یا زائران عرب زبان و مسلمان که بخش عمده ای از گردشگران ورودی به ایران را تشکیل 
می دهند؛ بیشترین حجم گردشگران ورودی به کشور توریست ها و گردشگران چینی هستند.وی با بیان 
اینکه چین یکی از مهم ترین بازارهای هدف جذب گردشگران بین المللی برای ایران محسوب می شود، 
ادامه داد: یکی از راهکارهای تبلیغ و معرفی کشور نزد جوامع بین المللی به نوعی استفاده از ظرفیت های 
فضای مجازی پر مخاطب است که کشورهای مختلف دنیا به عنوان مرجع از شبکه های مجازی استفاده 
می کنند.جواهرزاده با اشاره به اینکه مفهوم اینفلوئنسر در معادل فارســی به معنای تاثیرگذاری است، 
تصریح کرد: در واقع اینفلوئنسر، افراد و یا شخصیت هایی هستند که به نوعی قدرت تاثیرگذاری بر افکار 
عمومی دارند و در فضای مجازی تلاش می کنند. در چنین فضایی رفتن به سمت اینفلوئنسرهای چینی 
اقدام درستی است و می توانیم از طریق آن ها مزیت های گردشگری ایران را نزد جامعه چینی معرفی کنیم.

وی با بیان اینکه در حال حاضر تعدادی اینفلوئنســر چینی وارد خراسان رضوی شدند که افراد تاثیرگذار 
شبکه های اجتماعی کشور خودشان هستند، خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه چین در رأس و بالاترین 

رتبه گردشگری برون مرزی دنیا قرار دارد، بیشترین گردشگر خارجی را به مرزهای خود اعزام می کند.

  لزوم توجه به ضعف های زیرساختی صنعت گردشگری
 در اصفهان

رییس جامعه هتلداران اصفهان گفت: با فراهم ســازی شــرایط لازم و مناســب می توان از زمان ها و 
موقعیت هایی که گردشگران بیشتری وارد اصفهان می شوند، استفاده بهینه کرد.کریم بیگی در گفت وگو 
با خبرنگار ایمنا، با اشاره به ضعف های زیرساختی صنعت گردشگری در اصفهان اظهار کرد: با فراهم سازی 
شرایط لازم و مناسب می توان از زمان ها و موقعیت هایی که گردشگران بیشتری وارد اصفهان می شوند، 
استفاده بهینه کرد.وی با تاکید بر نواقص حمل ونقلی استان افزود: کمبود ایرلاین و خطوط هوایی برای 
اصفهان به کشورهای دیگر، همچنین بین اصفهان با شهرها و استان های دیگر کشور از چالش های جدی 
در این زمینه است که ضرورت توجه زیادی دارد، این در حالی است که زیرساخت های حمل ونقل زمینی 
مانند حمل ونقل اتوبوسی و ریلی هم فراهم نیست.ریییس جامعه هتلداران اصفهان گفت: افراد برای 
جابه جایی از اصفهان به شهری دیگر با کمبود و حتی نبود اتوبوس روبه رو می شوند و این مشکل، در حال 
حاضر شدت پیدا کرده است.بیگی اضافه کرد: به علاوه قطار سریع السیر اصفهان-تهران و اصفهان-شیراز 
که سال هاست وعده آن داده شده است در صورت راه اندازی می تواند گشایش بسیار خوبی برای صنعت 
گردشگری استان باشد.وی تصریح کرد: بدون تردید فراهم سازی شرایط لازم برای ورود گردشگران به 

اصفهان به ویژه در زمینه حمل ونقل از ضروریاتی است که توجه به آن بسیار جدی است. 

اخبار

 آخرین وضعیت ثبت نام حج 1403
رییس ســازمان حج و زیارت گفت: ثبت نــام کاروان ها از 
دارندگان اسناد حج که در اولویت قرار گرفته اند، همچنان 

ادامه دارد و فعلا اولویت جدیدی اعلام نخواهد شد.
سیدعباس حســینی در گفت وگو با ایســنا درباره آخرین 
وضعیت ثبت نام حج تمتع ۱۴۰۳ اظهار کرد: دارندگان اسناد 
حج تا پایان دی ماه ۱۳۸۶، کــه در اولویت قرار گرفته اند و 
پیش ثبت نام کرده و مبلغ علی الحساب ۱۴۰ میلیون تومان 
را پراخته اند، به همراه جاماندگان حــج ۱۳۹۹ که به دلیل 
همه گیری و محدودیت کرونا، با وجود ثبت نام و پرداخت 
هزینــه کامل، امکان این ســفر را پیدا نکردنــد، همچنان 
فرصت ثبت نام در ظرفیت باقی مانده کاروان های حج تمتع 
۱۴۰۳ را دارند.وی اضافه کرد: هنوز در میان دارندگان اسناد 
حج تا پایان دی ماه ۱۳۸۶، که برای حج ۱۴۰۳ فراخوانده 
شده بودند، افرادی هستند که فرصت ثبت نام در کاروان ها 
را پیدا نکرده اند، اگر ظرفیتی از کاروان ها خالی ماند، حتما 
از این افراد بار دیگر دعوت می شــود.رییس سازمان حج 
و زیارت دربــاره احتمال فراخــوان اولویت های جدیدتر و 
ماه های باقی مانده سال ۱۳۸۶، تاکید کرد: فعلا تصمیمی 
برای اعلام و فراخوان اولویت جدید برای حج تمتع وجود 
ندارد.ثبت نام حــج ۱۴۰۳ از نیمه دی ماه آغاز شــده و جز 
افرادی که در ســال ۱۳۹۹ برای حج ثبت نام کرده و هزینه 
این سفر را پرداخته و به دلیل محدودیت کرونا، از این سفر 
بازمانده اند، دارندگان اســناد حج تا پایان دی ماه ۱۳۸۶ 
نیز فراخوانده شــده اند.ثبت نام حج تمتــع در دو مرحله 
انجام شده اســت؛ مرحله نخســت، دارندگان اسناد حج 
در اولویت، پیش ثبت نام کرده و مبلغ علی الحســاب ۱۴۰ 
تومان را پرداخت کرده اند. مرحله دوم ثبت نام نیز که شامل 
انتخاب کاروان با پرداخت هزینه تمام شده از ۱۶۲ تا ۱۸۸ 
میلیون تومان است،  از ششــم اسفندماه آغاز شده است.

سازمان حج و زیارت اعلام کرده است تا کنون بیش از ۷۰ 
هزار نفر در کاروان های حج ۱۴۰۳ ثبت نام کرده اند و درحال 
تکمیل فرآیند ثبت نام هســتند.بنا بر اعلام سازمان حج و 
زیارت، مجموع ســهمیه حجاج و عوامل حــج ایران برای 
ســال ۱۴۰۳ حدود ۸۷ هزار و ۵۵۹ نفر تعیین شده است 
که از این تعداد ۸۲ هزار و ۵۰۰ نفر زائر خواهند بود. مجموع 
این افراد در قالب ۶١۴ کاروان اواخر اردیبهشــت ماه سال 
۱۴۰۳ به عربستان اعزام می شوند. این سفر حدود ۳۰ روز 

طول می کشد.

 
مفاد آراء

12/196 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابــر آرا صادره هيــات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد تقاضا 
به شرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود .در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم 
و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 

قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شــماره 21188 مــورخ 1402/11/08 هيــات  دوم مالکيت  آقای 
عبدالصمد نصری نصرآبادی  به شناســنامه شــماره 92  کدملي 1289855765  فرزند 
احمد نسبت به ســه دانگ مشــاع از ششــدانگ يکباب خانه و مغازه متصله به مساحت 
160/41  متر مربع پلاک شــماره 1365 فرعی از 5  اصلي واقــع در اصفهان بخش 14 
 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در دفتر املاک به شــرح استعلام هيات تائيد و محرز 

گرديده است.
رديف 2-برابر راي شماره 21191 مورخ 1402/11/08 هيات  دوم مالکيت  خانم کوکب 
عبدی  به شناسنامه شــماره 1575  کدملي 1286370851  فرزند مصطفی نسبت به سه 
دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه و مغازه متصله به مساحت 160/41  متر مربع پلاک 
شماره 1365 فرعی از 5  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان 

ثبت در دفتر املاک به شرح استعلام هيات تائيد و محرز گرديده است.
رديف 3-برابر راي شماره 22413 مورخ 1402/11/28 هيات  دوم مالکيت  آقای محمد 
علی اسدی جورتانی به شناسنامه شماره 42  کدملي 1289989974  فرزند غلامحسين 
در ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 225/73  متر مربع پلاک شماره 212 فرعی از 
15  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در دفتر املاک 

به شرح استعلام هيات تائيد و محرز گرديده است.

رديف 4-برابر راي شماره 22408 مورخ 1402/11/28 هيات  دوم مالکيت  آقای مسعود 
نصر اصفهانی به شناسنامه شماره 1153  کدملي 1141917025  فرزند مرتضی نسبت به 
36 حبه مشاع از 72 حبه ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 204/12  متر مربع پلاک 
شماره 3512 فرعی از 5  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان 
ثبت در دفتر املاک به شرح استعلام هيات و در اجرای استاندارد سازی پلاک 5/505 به 

5/3512 تبديل گرديد تائيد و محرز گرديده است.
رديف 5-برابر راي شــماره 22406 مورخ 1402/11/28 هيات  دوم مالکيت  آقای حميد 
نصر اصفهانی به شناسنامه شماره 102  کدملي 1290207331  فرزند غلامرضا نسبت به 
17 حبه مشاع از 72 حبه ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 204/12  متر مربع پلاک 
شماره 3512 فرعی از 5  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان 
ثبت در دفتر املاک به شرح استعلام هيات و در اجرای استاندارد سازی پلاک 5/505 به 

5/3512 تبديل گرديد تائيد و محرز گرديده است.
رديف 6-برابر راي شــماره 22407 مورخ 1402/11/28 هيات  دوم مالکيت  خانم عزت 
مهر عليان گورتانی به شناسنامه شماره 3  کدملي 1289989583  فرزند احمد نسبت به 
19 حبه مشاع از 72 حبه ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 204/12  متر مربع پلاک 
شماره 3512 فرعی از 5  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان 
ثبت در دفتر املاک به شرح استعلام هيات و در اجرای استاندارد سازی پلاک 5/505 به 

5/3512 تبديل گرديد تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/12/02
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/12/17

م الف: 1671633  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

12/197 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر راي شــماره 1402260302023001210 مورخ 1402/11/16 هيات اول موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد 
ثبتي اداره ثبت اسناد و املاک مرکزي اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقاي 

رضا شيخان فرزند ماشاءاله بشماره شناسنامه 976 صادره از اصفهان در يک باب خانه به 
مساحت 343/90 متر مربع مجزی شده  از پلاک 441 اصلي واقع در بخش 3 ثبت اصفهان 

محرز گرديده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ 
انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مرجع قضايي تقديم 
نمايند. بديهي است د رصورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادرخواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/12/02
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/12/17

م الف: 1671601 حسين زماني علويجه رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک مرکزي 
اصفهان   

مفاد آراء
12/198 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر راي شــماره 140260302026009065 مورخ 1402/06/08 هيات دوم موضوع 
قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد 
ثبتي  تصرفات مالکانه مالکيت خانم زهرا پور گلی زاده اصفهانی به شناسنامه شماره 1759 
کدملي 1285567919 فرزند غلامرضا در ششــدانگ يکباب کارگاه به مساحت 75 متر 
مربع پلاک شــماره 268 فرعي از 452 اصلي واقع در اصفهان بخش 16 اداره ثبت اسناد 
و املاک شمال اصفهان با توجه به تقاضانامه ارائه شده و مستندات ضميمه شامل)مورد 
درخواســت بموجب ســند 43262- 75/8/28 دفترخانه 98 اصفهان به متقاضی انتقال 
قطعی شده و در جريان ثبت ميباشد ( و ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس منتخب 
و پاســخ وضعيت ثبتی که حکايت از احراز مالکيت متقاضی نسبت به ملک مورد تقاضا و 
 انتقال ملک از مالک رسمی به متقاضی داشــته و تصرفات متقاضی نسبت به مورد تقاضا

 احراز گرديده .

لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ 
انتشــار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم 
نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/12/02
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/12/17

م الف: 1671392 موسوي رئيس اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان 
مفاد آراء

۱2/۱99 آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱40260۳020۳40۱6620 مورخ ۱402/09 هیات اول موضوع قانون
 تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک کاشــان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای امیر حسین فخاری 
کاشان فرزند احمد بشماره شناسنامه ۱06 صادره از کاشان در یکباب ساختمان به مساحت 
608/۳۳ متر مربع مفروز از پلاک ۱259 فرعی از 49 اصلی واقع در صفی آباد بخش 2 ثبت 

کاشان خریداری از مالک رسمی آقای حسن فخار محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱5 روز آگهی میشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ ،رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/12/02
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/12/17

م الف: 1672474  محمدعلی ناظمی اشنی سرپرست ثبت اسناد و املاک کاشان



پنجشنبه  17  اسفند  1402 /  26  شعبان  1445  /  7  مارس    2024 / شماره  4043 
معاون فرهنگی و اجتماعی فرماندهی انتظامی استان اصفهان مطرح کرد:

برخورد قاطع پلیس با عرضه کنندگان تعرفه های دست ساز
معاون فرهنگی و اجتماعی فرماندهی انتظامی استان اصفهان با اشاره به آمادگی این فرماندهی برای 
پیشگیری از حوادث چهارشنبه آخر سال از برخورد قاطع با افرادی که اقدام به ساخت، توزیع و فروش 

مواد محترقه دست ساز می کنند، خبر داد.
به گــزارش خبرگزاری ایمنــا و به نقل از 
پایگاه اطلاع رســانی پلیــس، جهانگیر 
کریمی اظهار کرد: طی این مدت ماموران 
فراجا چند ماموریت بزرگ از جمله تامین 
امنیت راهپیمایی ۲۲ بهمن، جشن های 
نیمه شعبان و انتخابات را برعهده داشتند 
که جا دارد به تمام این عزیزان خســته 
نباشــید و خدا قوت بگوییم.وی ضمن 
قدردانی از حضور حماســی مــردم در 

انتخابات ۱۱ اسفند افزود: درست است که نیروهای نظامی و انتظامی و امنیتی شبانه روز برای برقراری 
امنیت و آرامش در جای جای میهن عزیزمان تلاش می کنند، اما امنیت در کشور ما، مردم پایه است 
و اگر امروز شاهد آرامش و امنیت پایدار در همه سطوح هستیم به خاطر حضور مردم در صحنه های 

مختلف است و افتخار می کنیم که خدمتگزار این مردم شریف و همیشه در صحنه هستیم.
معاون فرهنگی و اجتماعی فرماندهی انتظامی استان اصفهان با بیان اینکه کار پلیس تعطیل بردار 
نیست و مدام در حال تدارک برای اجرای ماموریت های جدید است، گفت: ماموران پلیس بلافاصله 
پس از پایان ماموریت تامین امنیــت انتخابات در حال تدارک برای اجــرای ماموریت بزرگ طرح 
نوروزی هستند که روزهای پایانی امسال با ماه مبارک رمضان همراه شده و پلیس با شعار »آرامش 
و امنیت در بهار قرآن و طبیعت« به استقبال این ماموریت می رود و تا پایان نوروز در کنار مردم خواهد 
بود.کریمی از آمادگی پلیس اصفهان برای پیشگیری از حوادث چهارشنبه آخر سال خبر داد و گفت: 
فرماندهی انتظامی اســتان از یک ماه قبل طرح ها و برنامه های خود برای مقابله با توزیع کنندگان، 
فروشندگان و سازندگان مواد محترقه را در دستور کار خود قرار داد و برخوردهای قاطعی را با کسانی که 
قصد دارند تا با استفاده از این فرصت امنیت و آرامش جامعه را به هم بزنند انجام داده است.وی با 
توصیه به خانواده ها در خصوص مدیریت هیجانات فرزندان شان و برپایی جشن ها و دورهمی های 
آرام و بی خطر در سایه نظارت آن ها گفت: شهروندان گزارش عینی خود از محل های تهیه، ساخت و 
توزیع مواد محترقه را از طریق تماس با شماره تلفن ۱۱۰ به اطلاع پلیس برسانند چراکه اگر در این حوزه 
دیر وارد عمل شویم با حوادث جبران ناپذیری روبه رو خواهیم شد.معاون فرهنگی و اجتماعی پلیس 
اصفهان به حوادث سال های گذشته در شب چهارشنبه آخر سال اشاره کرد و اظهار داشت: در سال های 
قبل با موارد متعددی از تخریب ساختمان منازل بر اثر انفجار ترقه های در حال ساخت، قطع عضو و 
نابینایی و حتی مرگ نوجوانانی که از ترقه های دست ساز استفاده کرده بودند، مواجه بودیم.کریمی 
نگهداری و حمل ترقه های دست ساز را بسیار خطرناک اعلام کرد و گفت: در سال های قبل دو نوجوان 
بدون اطلاع والدین خود ترقه های دست ساز را تهیه و آن ها را زیر تخت خود نگهداری کرده بودند که براثر 
گرمای اتاق این ترقه ها منفجر و باعث تخریب منازل آنها شده بود، دو جوان موتورسوار نیز که در حال 
حمل یک پلاستیک پر از ترقه بودند بر اثر انفجار ترقه ها جان خود را از دست دادند و این موارد تلنگری 
هستند تا خانواده ها بیشتر مراقب فرزندان خود در این ایام که به چهارشنبه آخر سال نزدیک می شویم، 
باشند.وی با بیان اینکه حوادث چهارشنبه آخر سال طی سال ها اخیر با شیب نزولی همراه بوده است، 
گفت: مســئولان مدارس در این خصوص با دانش آموزان صحبت کنند، اورژانس، آتش نشــانی و 
مسئولان بیمارستان های سوانح و سوختگی با همکاری رسانه ها آگاه سازی کنند و خانواده ها بیشتر 
مراقب فرزندان خود باشند، همه باید دست به دســت هم دهیم تا چهارشنبه آخر سال را با کمترین 

حادثه پشت سر گذاشته شود و با شادی و نشاط به استقبال بهار طبیعت برویم.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان:

وزارت نیرو برنامه ای برای تامین آب اصفهان ندارد

مدیــرکل مدیریت بحــران اســتانداری اصفهان گفــت: وزارت نیرو 
برنامه ای برای تامین آب این استان ندارد.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان در مراسم روز درختکاری 
و آغاز هفته منابع طبیعی و آبخیزدار گفت: وزارت نیرو برنامه ای برای 
تامین آب این اســتان ندارد، این در حالیســت که خشکی متمادی 
زاینده رود، فرونشست زمین و آلودگی هوای ناشی از انتشار ریزگرد ها 

و گرد و غبار، مشکلات فراوانی را در این منطقه به وجود آورده است.
منصور شیشه فروش افزود: اجرای طرح های آبی نیاز اساسی استان 
و احیای زاینده رود از سراب تا پایاب وابســته به احیای حوضه آبریز 

مربوط به آن است.
وی ادامه داد: از طرف دیگر حقابه تالاب بین المللی گاوخونی نیز تامین 
نمی شود و این سبب خشکی و تبدیل این پهنه طبیعی به کانون انتشار 

ریزگرد در منطقه شده است.
مدیرکل مدیریت بحران اصفهان خاطرنشــان کرد: از ابتدای ســال  
تاکنون ١٨٠ روز هوای ناسالم داشتیم که ۵٣ روز آن ناشی از کانون های 
بحرانی گرد و غبار و ریزگرد بود، همین آمار بخشی از اهمیت تامین آب 

استان را نشان می دهد.

شیشه فروش اظهار داشت: فرونشست زمین و کاهش شدید سطح 
ســفره های آب زیرزمینی، چالش های متعددی را برای استان رقم 
زده است و جلوگیری از تشدید آن، توجه وزارتخانه های مختلف بویژه 

وزارت نیرو را می طلبد.
وی گفت: مطالعات مختلــف در موضوعات گوناگون مانند توســعه 
پوشــش گیاهی، آبخیزداری و منابع طبیعی در این دیار انجام شده، 
 اما وظیفــه نهاد های ملی اســت که بــرای اجرای آن، اعتبــار لازم را 
تامین کنند.مدیرکل مدیریت بحران اصفهان افزود: سه میلیون بذر و 
نهال را تا پایان سال تولید و یکصد هزار اصله نهال را همزمان با »هفته 
منابع طبیعی و روز درختکاری« در استان کشت خواهیم کرد، ما نیز در 

قرارگاه آب استان از توسعه پوشش گیاهی حمایت می کنیم.
شیشه فروش همچنین با اشاره به وقوع سیل و زمین لرزه در سیستان 
و بلوچستان اظهار کرد: سه محموله شامل یک هزار و ۲۰۰ بسته غذایی 
و ۲ تریلی اقلام مورد نیــاز از اصفهان به آن اســتان با هدف کمک به 

هموطنان ارسال شد.
به گزارش ایرنا، زاینده رود به طول بیــش از ۴۰۰ کیلومتر در دهه های 
اخیر به دلیل برداشت های بی رویه در بالادست، انتقال آب به حوضه 

دیگر، تراکم جمعیت و کاهش نســبی بارندگی ها، به یک رودخانه با 
جریان دوره ای، تبدیل و در پایین دست در فصول گرم بویژه تابستان 

با خشکی مواجه شده است.
تالاب بین المللی گاوخونی واقع در ۱۴۰ کیلومتری شرق اصفهان یکی 
از بزرگ ترین و مهم ترین تالاب های ایران محسوب می شود که پیش 
از آغاز خشکسالی های اخیر علاوه بر ایجاد فضای فرح بخش در شرق 
استان، مأمن پرندگان مهاجر و جانوران آبی و منبع درآمد و آسایش 
ساکنان این منطقه بود، اما به دلیل جلوگیری از ورود آب زاینده رود در 

معرض خشکی کامل قرار گرفت.
بر اساس آمار و اطلاعات ســازمان زمین شناســی اصفهان، در سال 
۹۵ فقط ۲ درصد از مساحت استان با فرونشســت زمین درگیر بود، 
در حالی که بر اســاس نتایج آخرین مطالعات، اکنون حدود ۱۰ هزار 
کیلومترمربع یعنی ۱۰ درصد از مساحت اصفهان، در شرایط خطرناک 

فرونشست قرار گرفته است.
پنج طرح آبخیزداری در این اســتان به مناســبت آغاز »هفته منابع 
طبیعی و روز درختکاری« بابیش از ۲۰۰ میلیــارد ریال هزینه افتتاح 

شد.

خبر جامعه

یک اپیدمیولوژیســت گفت: نتایــج حاصل از یک 
پژوهش سراســری در مدت زمان هشــت سال، 
نشان می دهد که گروه سنی ۵ تا ۱۹سال بیشترین 
مصدومان حوادث چهارشنبه سوری در ایران هستند.

فاطمه سادات عسگریان در گفت وگو با ایسنا، اظهار 
کرد: با توجه به افزایش اطلاع رســانی، اما همچنان 
بروز حوادث چهارشنبه ســوری در کشور بالاست به 
طوری که بیشترین فراوانی مربوط به استفاده از ترقه 
با ۴۸.۱ درصد و پس از آن استفاده از کپسول با ۹.۸۷ 

درصد و استفاده از آتش با  ۸.۸۸درصد بوده است.

وی افزود: تعداد مصدومان حوادث چهارشنبه سوری 
طی سال های ۸۸ تا ۹۵ در کشور حدود ۳۰ هزار نفر 
بود که بیشترین تعداد بروز حادثه مربوط به سال ۹۵ 
با رقم ۳۸.۴ درصد و کمترین آن مربوط به سال ۹۱ با 

عدد ۲۲.۴ در صد بوده است.
این عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی کاشان، 
تصریح کرد: مطالعات زیادی در سراسر جهان  روی 
حوادث ناشــی از برگزاری جشــنواره های مردمی 
انجام شــده، ولی متاســفانه میزان بروز حادثه در 
حوادث چهارشنبه ســوری نسبتا بالاســت. میزان 
بروز حوادث در تمام سال های مورد بررسی در زنان 
نسبت به مردان کمتر است.عسگریان گفت: مراسم 
آتش بازی در جشنواره های سایر کشورهای جهان، 

در مکان مشــخصی و توســط افراد حرفه ای انجام 
شــده و مردم عموما نظاره گر آن هستند در حالی که 
در کشــور ما آتش بازی توسط خود مردم مخصوصا 
نوجوانان انجام می شود.این اپیدمیولوژیست و عضو 
هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی کاشان، تصریح 
کرد: کودکان و نوجوانان ایرانی، تجربه کافی نسبت 
به شیوه انجام مراسم چهارشنبه ســوری نداشته و 
اکثرا  از وسایلی استفاده می کنند که از ایمنی کافی 
برخوردار نیســت.وی خاطرنشــان کرد: بنا به آمار 
حوادث ثبت شده مربوط به چهارشنبه سوری در دوره 
زمانی این پژوهش، بخشی از مصدومان مربوط به 
افرادی است که  هنگام ساختن وسایل آتش بازی 

دچار آسیب می شوند.

یک اپیدمیولوژیست:

گروه سنی 5 تا 1۹سال بیشترین مصدومان حوادث 
چهارشنبه سوری هستند

 جشن تکریم 
مادران دانشجو

جشــن تکریم مادران دانشجو 
با عنوان دردونه با حضور انســیه 
خزعلی معاون امور زنان رییس 
جمهــور، مصطفــی رســتمی 
رییــس نهــاد نمایندگــی ولی 
فقیه در دانشگاه ها و جمعی از 
دانشــجوها در پردیس مرکزی 

دانشگاه تهران برگزار شد. 

رییس پلیس فتای فرماندهی انتظامی استان اصفهان:

عامل کلاهبرداری با شگرد ثبت نام سهام عدالت دستگیر شد
رییس پلیس فتای فرماندهی انتظامی استان اصفهان از دستگیری فردی که طریق ارسال لینک جعلی 
با عنوان ثبت نام سهام عدالت اقدام به فیشینگ و برداشت غیرمجاز از حساب بانکی شهروندان می کرد، 
خبر داد.سیدمصطفی مرتضوی اظهار کرد: در پی اعلام شکایت یکی از شهروندان مبنی بر کلاهبرداری از 
وی به روش ارسال لینک در شبکه های اجتماعی، بررسی موضوع به صورت ویژه در دستور کار کارشناسان 
پلیس فتای فرماندهی انتظامی استان قرار گرفت.وی افزود: در بررسی های انجام شده مشخص شد 
مالباخته در شبکه اجتماعی واتساپ اقدام به ثبت نام ســهام عدالت کرده و پس از بارگذاری و انجام 
مراحل نصب لینک ارسالی، دســتگاه تلفن همراه وی به فایل های مخرب آلوده شده و عاملان جرم 
با دسترسی به اطلاعات کارت بانکی موفق به برداشــت مبلغ ۶۵۰ میلیون ریال از حساب شاکی شده 
است.رییس پلیس فتای فرماندهی انتظامی استان اصفهان گفت: در ادامه ماموران با اقدامات فنی و 
هوشمندانه پلیسی صورت گرفته، مخفیگاه متهم را شناسایی و با هماهنگی انجام شده با مرجع قضایی 
در یک عملیات غافلگیرانه وی را دستگیر کردند.مرتضوی خاطرنشان کرد: افراد از ورود به آدرس های 
اینترنتی مندرج در پیام های دریافتی از سرشــماره های شــخصی و ناشــناس خودداری کنند، روی 
لینک های ناشناس کلیک نکنند و در صورت نیاز به پرداخت وجه به صورت اینترنتی از اصالت و درستی 
آدرس درگاه های بانکی اطمینان حاصل کنند.وی اضافه کرد: شهروندان در صورت مشاهده هرگونه موارد 
مشکوک می توانند مراتب را از طریق سایت پلیس فتا به آدرس www.cyberpolice.gov.ir بخش 

گزارشات مردمی یا مرکز فوریت های سایبری به شماره تلفن ۰۹۶۳۸۰ با پلیس فتا در میان بگذارند.
 

رییس پلیس راه فرماندهی انتظامی استان اصفهان:
 درصد بالایی از حوادث ترافیکی در جاده های برون شهری 

به علت سرعت بالای خودروها رخ می دهد
رییس پلیس راه فرماندهــی انتظامی اســتان اصفهان گفت: عجلــه و شــتاب در رانندگی عواقب 
جبران ناپذیری برای ســایر رانندگان و کاربران ترافیک دارد و برای ســالم ماندن در جاده های شلوغ 
رانندگان باید حوصله بیشــتری به خرج دهند و به قوانین پایبند باشند.علی مولوی اظهار کرد: به طور 
کلی خطاهای انسانی از مهم ترین عوامل بروز تصادفات جاده ای به شمار می رود و تنها راه پیشگیری 
از این حوادث، رعایت قوانین و مقررات راهنمایی و رانندگی اســت.وی با اشــاره به اینکه انحراف به 
چپ، تخطی از سرعت مطمئنه و خســتگی راننده در زمان رانندگی از مهمترین عوامل بروز تصادفات 
است، افزود: رانندگان باید با سرعت مطمئنه حرکت و از سبقت، سرعت غیرمجاز و انحراف به چپ در 
جاده ها خودداری کنند.رییس پلیس راه استان اصفهان تصریح کرد: عجله و شتاب در رانندگی عواقب 
جبران ناپذیری برای ســایر رانندگان و کاربران ترافیک دارد، درصد بالایــی از حوادث ترافیکی تلخ در 
جاده های برون شهری ناشی از سرعت بالا خودروها و شتاب راننده در رسیدن به مقصد است و رانندگان 

باید در جاده های شلوغ حوصله بیشتری به خرج دهند.
  

افزایش تلفات حوادث ترافیکی در استان اصفهان
هزار و ۲۷ نفر در تصادفات استان اصفهان در ده ماه گذشته جان باختند.مدیرکل پزشکی قانونی 
استان اصفهان گفت: در ۱۰ماه گذشــته   هزار و ۲۷ نفر  در تصادفات استان اصفهان جان باختند 
که از این تعداد ۲۲۶ نفــر زن و ۸۰۱ نفر مــرد بودند.منصور فیروزبخت با اشــاره به افزایش ۵.۱ 
درصدی تلفات حوادث ترافیکی استان افزود:بیشــترین تلفات حوادث ترافیکی با ۶۴۲ نفر در 
مسیرهای درون شهری و ۳۴۴ نفر در جاده های برون شهری گزارش شده است.وی با اشاره به 
آمار مصدومان تصادفات ادامه داد: ۲۸ هزار و ۹۳۰ نفر در تصادفات مصدوم شدند که هشت هزار 

و ۴۳۶ نفر زن و ۲۰ هزار و ۴۹۴ نفر مرد بودند.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

رییس کل دادگستری اصفهان:

17۹ مورد پرونده تخلف 
انتخاباتی در اصفهان 

تشکیل شد
رییس کل دادگستری استان اصفهان از 
تشکیل ۱۷۹ مورد پرونده تخلف انتخاباتی 

در استان اصفهان خبر داد.
به گزارش خبرگزاری مهر، حجت الاسلام 
اســدا... جعفری در یازدهمین نشست 
ســتاد پیشــگیری از جرائــم و تخلفات 
انتخاباتی دادگســتری اســتان اصفهان 
اظهار کــرد: بــا وجــود همــه توطئه ها، 
برنامه ریزی هــا و تلاش هــای بیش از 
یک ســاله معاندیــن و بدخواهان نظام 
برای القای ناکارآمدی مسئولان و ایجاد 
نارضایتــی در جامعــه و همچنین انجام 
اقدامات خرابکارانه و تروریستی در کشور 
به منظور جلوگیری از حضور پرشور مردم 
در انتخابات، بــار دیگر شــاهد بودیم که 
مردم ولایتمدار، انقلابی و بصیر، به ندای 
مقــام معظم رهبــری لبیک گفتنــد و با 
حضور خود در پای صندوق های رای، همه 

تلاش های دشمنان را ناکام گذاشتند.
رییس کل دادگســتری اســتان اصفهان 
در ادامــه از تشــکیل ۱۷۹ مــورد پرونده 
تخلف انتخاباتی خبر داد و تصریح کرد: از 
مجموع ۱۷۹ پرونده، که در سراسر استان 
تشکیل شــد؛ تعداد ۱۵۸ مورد در شعب 
ویژه و تحــت نظارت مســئولان قضایی 
هرحوزه قضایی در جریان رسیدگی است. 
تعــداد، ۱۹ پرونده مختومــه و منتهی به 
صدور قرار منع تعقیب و در دو پرونده نیز 

کیفرخواست صادر شده است.
پایــان  لاســلام جعفــری در  حجت ا
خاطرنشــان کرد: مجموعــه یافته های 
ستاد پیشگیری از جرائم انتخاباتی استان 
اصفهان به صــورت دقیق جهــت ثبت و 
ضبــط و بهره بــرداری در انتخابات های 
بعدی بــه هیئت نظــارت بــر انتخابات 
 اســتان و ســایر نهادهای ذیربط ارسال

 خواهد شد.

رییس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات وضع هوا با اشاره به تشدید بارش ها طی روز یکشنبه گفت: با توجه به پایداری و سکون نسبی هوا و انباشت 
آلاینده های جوی، کیفیت هوای شهرهای صنعتی و پرجمعیت تهران، کرج، قم، اراک و اصفهان کاهش می یابد.صادق ضیائیان در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به 
آخرین وضعیت جوی در کشور اظهار کرد: پنجشنبه گستره بارش آذربایجان شرقی، آذربایجان غربی، کرمانشاه، کردستان، زنجان، قم، مرکزی، همدان، قزوین، البرز، 
تهران، لرستان و چهارمحال و بختیاری را فرا می گیرد و جمعه در مناطقی از شمال غرب، غرب، دامنه های جنوبی البرز، سواحل دریای خزر، شمال شرق، شرق و دامنه ها 
و ارتفاعات زاگرس مرکزی و شنبه در شمال غرب، شمال شرق، جنوب و جنوب شرق کشور بارش رخ می دهد.رییس مرکز ملی پیش بینی و مدیریت بحران مخاطرات 
وضع هوا تصریح کرد: یکشنبه با تشدید و گستره بارش در مناطقی از شمال غرب، غرب، دامنه های جنوبی البرز، شمال شرق، شرق، جنوب شرق و دامنه های زاگرس 
مرکزی شاهد بارندگی خواهیم بود.ضیائیان ادامه داد: طی پنج روز آینده بارش در مناطق مرتفع و کوهستانی به شکل برف و در مناطق جنوبی با رعد و برق همراه است 
و روز چهارشنبه با توجه به پایداری و سکون نسبی هوا و انباشت آلاینده های جوی، کیفیت هوای شهرهای صنعتی و پرجمعیت تهران، کرج، قم، اراک و اصفهان کاهش 

می یابد.وی گفت: از پنجشنبه تا یکشنبه در جنوب، جنوب شرق و شرق وزش باد شدید رخ می دهد و دریای خزر نیز پنجشنبه و یکشنبه مواج پیش بینی می شود.

یکشنبه منتظر تشدید بارش ها باشید 

 فرونشست زمین و کاهش شدید سطح سفره های 
آب زیرزمینی، چالش های متعددی را برای استان 
رقم زده است و جلوگیری از تشدید آن، توجه 

وزارتخانه های مختلف بویژه وزارت نیرو را می طلبد



برزیل در طول سال های پیدایش فوتبال همیشه پرافتخارترین و مدعی ترین تیم فوتبال بوده و تنها تیم همیشه حاضر در ادوار جام جهانی است. در کشوری که 
بزرگ ترین مهاجمان دنیا را در فوتبال دارد، به طور طبیعی همه بازیکنان در شروع دوست دارند مهاجم باشند و گل بزنند. بنابراین اگر در ادامه مسیر حرفه ای به 
خط دفاع یا حتی درون دروازه هم منتقل شوند باز آن تکنیک و خوی برزیلی بودن را دارند.به همین بازی مس و استقلال نگاه کنید؛ سیلوا مدافع مطمئن برزیلی 
که در نیم فصل به استقلال برگشت و از لحظه بازگشت بازیکن همیشه ثابت تیم نکونام بوده و به خط دفاعی سر و سامان می دهد، وقتی تیمش با دو گل عقب 
بود جلو کشید و برای کمک به خط حمله و گلزنی رفت.در جدی ترین صحنه شانس گل استقلال که مهرداد محمدی توپ را در مصاف تک به تک با حامد لک به 
آسمان زد، کمتر کسی متوجه پاس تماشایی سیلوا شد. او ارسال بازیکن هم تیمی را با سینه برای محمدی آماده و لقمه کرد.یعنی این مدافع برزیلی تکنیکی را 
به نمایش گذاشت که کمتر مهاجمی در لیگ برتر ما دارد. قدرت کنترل و استپ توپ همزمان با پاس، آن هم دقیق و سالم، سیلوا زمان را نکشت تا فرصت سر و 
سامان به مدافعان بدهد. توپ را بی دلیل نگه نداشت، فقط سینه اش را چرخاند تا مسیر توپ و سرعت آن را تغییر دهد و ثانیه ای بعد توپ حاضر و آماده مقابل 

پای مهرداد محمدی بود، یک کلاس آموزشی برای کل مهاجمان فوتبال ایران.

برزیلی همیشه برزیلی است، حتی اگر مدافع باشد
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 انریکه:» امباپه« در پی اس جی نمی ماند!
لوئیس انریکه، سرمربی پاری ســن ژرمن، تایید کرد که کیلیان امباپه قصد ترک این باشگاه را دارد.به 
گزارش»ورزش سه«، پاری سن ژرمن در دیدار برگشت از مرحله یک هشتم رقابت های لیگ قهرمانان 
اروپا در ورزشگاه رئال سوسیداد روبه روی این تیم به میدان رفت و موفق شد با نتیجه 1-2 برابر این تیم 
به پیروزی برسد. کسب این نتیجه به معنای پیروزی 1-4 در دو بازی رفت و برگشت و صعود پی اس جی 
به مرحله یک چهارم نهایی این رقابت ها بود و امباپه هم مثل همیشه نقش مهمی را در این بازی ایفا کرد و 
توانست هر دو گل تیمش را به ثمر برساند. انریکه پس از پایان این بازی در پاسخ به سوالی درباره شرایط 
این ستاره فرانسوی به خبرنگاران گفت: »امباپه بازیکنی استثنایی است و این موضوع را در زمین نشان 
داد، اما ظاهرا آینده او در پی اس جی نخواهد بود و به همین دلیل است که ما باید دیگر بازیکنان را هم در 
ترکیب آزمایش کنیم.«سرمربی پاری سن ژرمن با اشاره به پیروزی تیمش اظهار داشت: »تنها یک چیز 
مهم است، این که ما بلندپروازی داریم. ما باید از حریفان بپرسیم که آیا دوست دارند با ما روبه رو شوند؟ 
پی اس جی در مرحله گروهی هم در ســخت ترین گروه بود.حتی با اینکه رئال سوسیداد هم در شرایط 

سختی قرار داشت، اما ما صعود کردیم.«

یکی از رکوردهای »رونالدو« در خطر است
توماس مولر با صعود به مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانی اروپا تعداد پیروزی هایش در این تورنمنت 
را افزایش داد و تنها 11 پیروزی دیگر نیاز دارد تا به رکورد کریستیانو رونالدو برسد.دیدار بایرن مونیخ و لاتزیو 
در دور برگشت مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانی اروپا با برتری ۳-۰ باواریایی ها به اتمام رسید. هری 
کین در دقایق ۳۸ و ۶۶ و توماس مولر در دقیقه 4۷ برای این تیم گلزنی کردند تا خیال مربی بحران زده این 
تیم »توماس توخل« کمی راحت تر شود.توماس مولر با این پیروزی به 1۰4 پیروزی در لیگ قهرمانان اروپا 
رسید و کمی از ایکر کاسیاس )1۰1 پیروزی با بازی برای رئال مادرید و پورتو( فاصله گرفت. مولر 11 برد نیاز 
دارد تا به رکورد 11۵ پیروزی کریستیانو رونالدو )با بازی برای منچستریونایتد، رئال مادرید و یوونتوس( 

در لیگ قهرمانان اروپا دست پیدا کند.

توخل: حق بایرن مونیخ بود که برنده شود
توماس توخل، سرمربی بایرن مونیخ، از عملکرد و پیروزی تیمش برابر لاتزیو بسیار راضی است.به گزارش 
»ورزش سه«، بایرن مونیخ در دیدار برگشت مرحله یک هشتم رقابت های لیگ قهرمانان اروپا در ورزشگاه 
آلیانز آرنا میزبان لاتزیو بود و موفق شد با ســه گل برابر این تیم به پیروزی برسد. کسب این پیروزی به 
معنای صعود این تیم به مرحله یک چهارم نهایی این رقابت ها بود، چرا که آنها در بازی رفت با یک گل برابر 
حریف شکست خورده بودند، اما با جبران این نتیجه توانستند شرایط را به سود خودشان تغییر دهند و تا 
مدتی از انتقاد دور باشند. توخل پس از پایان این بازی در گفت وگو با خبرنگاران اظهار داشت: »ما بسیار 
منظم بودیم. یک نمایش منسجم و منظم را ارائه کردیم. خونسردی مان را از دست ندادیم. کمی جسورانه 
بازی کردیم و ریتم بهتری داشتیم. پس از گل شرایط بهتر شد و توانســتیم گل دوم را در بهترین زمان 

ممکن بزنیم. این پیروزی به ما اعتماد به نفس داد و شایسته کسب آن بودیم.«

»نویر« به رکورد»کاسیاس« رسید
به گزارش ایسنا، بایرن مونیخ در دیدار برگشت دور یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان اروپا برابر لاتزیو نمایش 
بسیار خوبی داشت و توانست با سه گل به پیروزی دست پیدا کند و مقتدرانه راهی دور بعد شود.مانوئل 
نویر با بسته نگه داشتن دروازه اش در ورزشگاه آلیانس توانست به رکورد ایکر کاسیاس اسپانیایی برسد.

به نوشته شبکه Opta، مانوئل نویر در صدوسی وششمین بازی اش پنجاه وهفتمین کلین شیت خود را در 
لیگ قهرمانان اروپا به ثبت رساند تا به رکورد ایکر کاسیاس برسد که در صدر فهرست دروازه بان هایی قرار 

داشت که بیشترین کلین شیت را در تاریخ لیگ قهرمانان اروپا به نام خود به ثبت رسانده اند.

 مربی فوتبال پایه کشور: وعده جوان گرایی »پوچ« است؛

دردایرهباطلمیچرخیم
 مربی فوتبال پایه کشور با اشاره به پیدا کردن استعداد برای حضور در تیم 
های ملی گفت: تمام این وعده ها با توجه به اتفاقاتی که در فوتبال رخ می 
دهد، »پوچ« است.اسماعیل حلالی در گفت و گو با خبرنگار مهر، عملکرد 
تیم های مدعی قهرمانی در هفته های نخســت دور برگشت لیگ برتر و 
همچنین اتفاقات رخ داده در یک شــانزدهم جام حذفی فوتبال کشور 
را مورد ارزیابی قرار داد. او که مربیگری در تیم های پایه را سال هاســت 
آغاز کرده اســت در خصوص وعده جوان گرایی در تیم ملی بزرگسالان و 
همچنین رفتار بازیکنان هنگام برخورد با رسانه های جمعی صحبت کرد 

که در  ادامه می خوانید:

عملکرد اوسمار همچنان مجهول است
پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس درباره یک پیروزی و یک شکست 
سرخپوشان با هدایت اوســمار ویه را در آغاز دور برگشت لیگ بیست و 
سوم گفت: پرســپولیس باخت بدی را مقابل آلومینیوم اراک تجربه کرد 
ولی با بردن تراکتور توانست تا حدودی آن را جبران کند. من فکر می کنم 
هنوز برای بررسی عملکرد فنی این تیم خیلی زود است. نتیجه گیری در 
فوتبال باشگاهی یک موضوع مهم اســت؛ اما روند نتیجه گیری در طول 

فصل نیز اهمیت دارد.

استقلال خوب است اما...
حلالی درباره ادامه صدرنشینی اســتقلال تهران در لیگ برتر گفت: باید 
پذیرفت استقلال همواره تیم محترمی است. آنها خیلی خوب نتیجه گیری 
کرده اند. شاید خیلی صحبت ها درباره مشکلات آنها باشد؛ اما خروجی 
نشــان می دهد خیلی خوب هم در حال نتیجه گیری هستند. مهم ترین 
نکته پیرامون استقلال می تواند انگیزه آنها برای رسیدن به موفقیت تیمی 
با شرایط فعلی باشــد ولی اگر همین انگیزه نیز از بین آنها برداشته شود 

قطعا مشکلات متوالی سراغ این تیم خواهد آمد.
کارشناس فوتبال کشور به حذف این تیم از جام حذفی با باخت دو بر صفر 
مقابل مس رفسنجان تصریح کرد: مس رفسنجان خیلی خوب بازی کرد. 
در فوتبال فرسایشی چنین اتفاقاتی رخ می دهد. استقلال دومین شکست 
فصل را کسب کرد. در یک تیم کاملا طبیعی است که گاهی دچار افت شود. 
باخت استقلال برایش خیلی گران تمام شد ؛اما نباید آنها را دستکم گرفت.

وی درباره حذف سپاهان مقابل الهلال عربســتان در یک هشتم نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا تصریح کرد: الهلال یکی از بهترین تیم های باشگاهی 
آسیا است. قطعا کسی نمی تواند ریف این تیم در غرب قاره شود. چه بسا 
قهرمانی فصل جاری نیز برای آنها باشد. آنها سرمایه گذاری کردند و حالا 

دارند برداشت می کنند.حلالی ادامه داد: سپاهان روی اشتباهات فردی 
حذف شد. دو اخراج در دو دیدار رفت و برگشت نشان می دهد همچنان با 
فوتبال روز دنیا فاصله داریم. هر دو کارت قرمز با بازبینی صحنه خطا توسط 
VAR رخ داد. همین امر نشان می دهد با تکنولوژی اینچنینی هنوز انس 

نگرفته ایم چون در لیگ برتر داخل کشور وجود ندارد.

قهرمان لیگ برتر روی غفلت نبازد
وی درباره روند نتیجه گیری سینوسی تمام تیم های مدعی قهرمانی گفت: 
دقیقا نکته درستی است. یک تیم باید در طول فصل شرایط نسبتا مطلوبی 
داشته باشد. غفلت یک هفته ای می تواند بالای جدول را تغییر دهد. تمرکز 

تیم ها بازی به بازی باید باشد تا بتوانند به قهرمانی برسند.
حلالی درباره عملکــرد تیم های پایین جدول کــه تقریبا تیم هایی ثابت 
شــده اند، یادآور شــد: فوتبال ما در یک دایره اشــتباه گیر کرده است. 
برنامه ریزی بــه حداقل رســیده و هیچ کــس آینده مشــخص برای 

باشگاه داری ندارد.

جوان گرایی حرف پوچ است
مربی فوتبال پایه کشــور در خصوص وعــده جوان گرایــی در تیم ملی 

بزرگسالان گفت: تمام این وعده ها پوچ است. وقتی هیچ سیستمی برای 
رشد و پرورش بازیکن وجود ندارد چطور می خواهیم جوان گرایی کنیم. 
چنین اتفاقی تا جام جهانی 2۰2۶ نمی افتد و تمام این بحث ها برای گرفتن 

وقت است تا بعضی ها روی عملکرد خود سرپوش بگذارند.

مسیر درست نیست مقصد پراشتباه
حلالی با تشــبیه نحوه توجه به تیم های پایه توســط مدیران باشگاه ها 
تصریح کرد: وقتــی می خواهید یک هدفی را ترســیم کنید باید برایش 
نقشه راه کشید. شما در خیلی از باشگاه های معتبر کشور می بینید هیچ 
مسیر درستی در نظر گرفته نشده است. مدیران عامل همین باشگاه ها 
هم با دست فرمان ترسناک خود مقصد را اشتباهی گرفته اند و دنبال این 
هستند که همه کمبودها را گردن سرمربیان تیم بیندازیم.او به عدم توجه 
مالی به تیم های پایه نیز اشاره کرد و گفت: نمی توان هیچ هزینه ای نکرد 
و انتظار سرمایه گذاری داشت. قطعا باید روند درستی را پیش گرفت تا به 
خواسته های معقول و منطقی نیز رسید. وقتی هیچ اقدامی برای ایجاد 
کمپ فوتبالی مناسب در بیشتر باشــگاه ها نمی شود چطور می خواهیم 
رشد صحیح انجام دهیم. ما از جوان گرایی یک حباب داریم که کاملا پوچ 

و توخالی است.

خبر روز

ستاره جدید پرسپولیس 70 می پوشد
عملکرد اســتون اورونوف در بازی جام حذفی پرســپولیس قابل تمجید بود.به گزارش »ورزش 
سه«، بعد از فرارها و حرکات تکنیکی در فولادشــهر نوبت به اورونوف رسید تا اولین بازی فیکس 
خود را در ورزشگاه آزادی و در حضور تماشگران تیمش انجام دهد.  اورونوف در پست وینگر چپ 
میدان رفت و با موفقیت در فضاهای تنگ و پیش بردن توپ و خلق موقعیت یکی از بهترین های 
تیمش بود. او روی دو گل از سه گل تیمش نقش موثری داشت و چهار بار شوت به چارچوب زد تا 
دروازه حریف را تهدید کند. وینگر ازبک سرخپوشان چهار نبرد از پنج برخورد تن به تن با بازیکنان 
حریف را پیروز شد تا آمادگی بدنی مناسب خود را به رخ بکشد. بعد از این بازی سایت چمپیونات 
ازبکســتان هم به اولین حضور نود دقیقه ای اورونوف در ترکیب تیم جدیدش اشاره کرد. به نظر 
می رسد با حضور اورونوف در خط میانی سرخ ها عنصر خلاقیت در فاز حمله این تیم بیشتر شده 
و آمادگی این بازیکن در کنار فرم خوب ترابی می تواند سرخ ها را برای پیروزی روحیه بخش قبل 

از دربی مقابل فولاد امیدوار کند.

آوار بدشانسی ها روی سر »محمد ربیعی«!
ذوب آهن اصفهان چند بازیکــن تاثیرگذار خود را مقابل هوادار در هفتــه نوزدهم در اختیار ندارد.به 
گزارش»ورزش سه«، ذوب آهن اصفهان بعد از حواشــی پیش آمده در مصاف با پرسپولیس باید 
در هفته نوزدهم لیگ برتر در تهران مقابل هوادار قرار بگیرد.محمــد ربیعی که در نیم فصل دوم دو 
شکست مقابل ملوان و پرسپولیس را تجربه کرده، حالا در شرایطی مقابل هوادار تیمش را به زمین 
می فرستد که سه امتیاز این مســابقه اهمیت ویژه ای برای او و تیمش دارد و تلاش می کند با برد 
در این بازی جایگاه ذوب آهن را بهبود ببخشد.ذوب آهن در شرایطی وارد این کارزار دشوار می شود 
که چند چهره تاثیرگذار خود را در مسابقه با هوادار در اختیار ندارد. محسن آذرباد، هافبک باتجربه 
گاندوها در مسابقه قبلی اخراج شد و از حضور مقابل هوادار محروم است. همچنین مهرداد رضایی 
دیگر هافبک ذوب آهن است که به علت 4 اخطاره بودن نمی تواند تیمش را همراهی کند.دو محروم 
از بازی با هوادار اما همه غایبان ذوب آهن را تشــکیل نمی دهند. فردین یوسفی و پوریا آریاکیا دو 
بازیکنی هســتند که به دلیل مصدومیت به احتمال فراوان قادر به همراهی تیم خود نیستند و این 
موضوعی آزار دهنده برای ربیعی محسوب می شود.ســرمربی جوان وموفق ذوب آهن که در هفته 
های گذشته برخی حواشی و بدشانسی ها را پیرامون تیمش تجربه کرده، حالا یک بدشانسی بزرگ 
نصیبش شده؛ او چهره های شاخص و تاثیرگذار تیمش را در مسابقه ای که سه امتیاز آن بسیار حیاتی 

است، در اختیار ندارد و باید دید چگونه برای جایگزینی نفرات اقدام می کند.

تقابل جذاب در آزادی: »کعبی« روبه روی پرسپولیس 
ستاره سابق تیم ملی و پرسپولیس روز جمعه دوباره روی نیمکت فولاد خوزستان خواهد نشست.

به گزارش»ورزش ســه«، به تازگی احمد آل نعمه، سرمربی جوان و خوزســتانی فولاد، دو مربی 
هم اســتانی خود را به کادرفنی اضافه کرد تا شــاهد یک کادرفنی بومی در تیم قرمزپوش اهوازی 
باشیم.حسین کعبی و میثم سلیمانی، دو ستاره سابق فولاد که در قامت مربی هم طی سال های 
گذشته عملکرد خوبی داشتند، حالا در کادرفنی فولاد خوزستان کنار احمد آل نعمه خواهند بود. کعبی 
و سلیمانی با حضور در تمرینات فولاد کار خود را جلو می برند و برای عملکرد خوب در مسابقات بعدی 
به آل نعمه کمک خواهند کرد.نکته قابل توجه اینکه کعبی و سلیمانی در اولین حضور روی نیمکت 
فولاد خوزستان باید تیم خود را به مصاف پرسپولیس بفرستند. این مسابقه برای کعبی که سابقه 

بازی در پرسپولیس را دارد، قابل توجه خواهد بود.
کعبی در گذشته به عنوان بازیکن و مربی تقابل با پرســپولیس را تجربه کرده و حالا بار دیگر روی 
نیمکت فولاد خوزستان در ورزشگاه آزادی خواهد نشســت و یکی از اعضای کادرفنی قرمزپوشان 

اهوازی را مقابل پرسپولیس تشکیل می دهد.

مستطیل سبز

 امیدواری در اوج بی اعتمادی؛
معادلات پرسپولیس با 
»اوسمار «حل می شود

تیم فوتبال پرسپولیس بعد از تغییراتی که روی 
نیمکت سرمربی گری خود داشت این روزها با 
کسب نتایج خوب توانسته انتظارات هواداران 
خودش را بــرآورده کند.به گــزارش خبرگزاری 
ایمنا، روزی که یحیی گل محمدی اســتعفای 
رسمی خودش را رســانه ای کرد و در ادامه هم 
برانکو جواب رد را تحویــل درویش مدیرعامل 
پرسپولیس داد، کمتر هوادار قرمزپوشی تصور 
می کرد که تیم شان بتواند با دستیار نه چندان 
سرشناس یحیی یعنی اوسمار وی را راه موفقیت 
را طی کند ولی با نتایجی کــه در این چند بازی 
اخیر پرسپولیس به ثبت رسیده به نظر می رسد 
که قرمزهــا می توانند به ســرمربی نه چندان 

محبوب این روزهای خودشان اعتماد کنند.
به هر حال اوسمار ویرای برزیلی و 4۸ ساله در 
شرایطی جانشــین یحیی گل محمدی شد که 
هواداران پرســپولیس به دنبال نامی بزرگ تر 
برای نیمکت خودشان بودند و برای شان قابل 
پذیرش نبود که دستیار یحیی بتواند تیم شان را 
در برابر مدعیان داخلی فوتبال ایران هدایت کند 
و البته شکست خارج از خانه در برابر آلومینیوم 
هم این فشارها را بر روی اوسمار افزایش داد.
با این وجــود باخــت در اراک آخرین ناکامی 
سرمربی برزیلی پرسپولیسی بود و او به همراه 
تیمش در این چند هفته سه برد متوالی در مقابل 
تراکتور، ذوب آهن و نفت وگاز گچساران به دست 
آورده اند که باعث شده اعتماد بیشتری به اوسمار 
در رســانه ها مطرح شــود. تغییرات تاکتیکی 
پرسپولیس و اوج گرفتن دوباره بازیکنی مثل 
مهدی ترابی در کنار بازگشــت عیسی آل کثیر 
باعث شده تا پرسپولیس از هر نظر تیمی توانمند 
در لیگ برتر و جام حذفی باشد و خودش را به 
دو تیم استقلال و سپاهان برساند.این سه برد 
متوالی و البته کیفیت فوتبالی که پرسپولیس 
نشــان داده قرمزها را دوباره به جمع مدعیان 
لیگ بازگردانده و از طرف دیگر حذف استقلال 
از گردونه جام حذفی هم دلیــل دیگری بوده 
تا قرمزها با ســرمربی جدیدشان رویای کسب 

حداقل یک جام قهرمانی را در سر بپرورانند.

فوتبال جهان

عکس خبر

 دختر رکابزن 
ایران درگذشت

دختر رکابزن ایــران به دلیل 
عوارض ناشــی از سوختگی 
دار فانــی را وداع گفت.بــه 
گزارش ایسنا، آریانا ولی نژاد، 
دختر رکابــزن ایران، که دچار 
سوختگی شده بود، دار فانی 

را وداع گفت.

 عضو هیئت رییسه فدراســیون کشتی در خصوص 
آخرین وضعیت حسن یزدانی و برخی اخبار ناامید 
کننده در خصوص او گفت: این اخبار و گمانه زنی ها در 
مورد او برای حضور در المپیک پاریس درست نیست.

به گزارش ایرنا، حسن یزدانی آبان امسال کتف راست 
خود را به تیغ جراحان سپرد و پس از 2 روز استراحت 
از بیمارســتان مرخص شــد. جراحی کتف یزدانی 
نگرانی ها درباره حضور این قهرمان در المپیک پاریس 
افزایش داد و حتی برخی باور دارند که المپیک برای 
عنوان دار جهان به پایان رســیده و حتــی این روزها 
اخباری مبنی بر غیبت او در المپیک دست به دست 
می شود هر چند یزدانی و پدرش این موضوع را به کلی 
رد کرده و اعلام کردند که بعد از ایام عید تمرینات را در 

اردوی تیم ملی آغاز خواهد کرد تا خط بطلانی بر همه 
گمانه زنی ها و شایعات کشیده شود.سهراب کیهانی 
در خصوص وضعیت جســمانی قهرمــان المپیک 
گفت: در خصوص وضعیت یزدانی باید ســخنگوی 
فدراسیون در مورد او صحبت کند با این وجود اخباری 
توام با نگرانی ها از سوی برخی رسانه منتشر شده که 
هیچ گونه سندیت ندارد. هفته آینده به اردوی تیم ملی 
خواهم رفت و با حضور رییس فدراسیون و سرمربی 
تیم ملی وضعیت جســمانی یزدانی را مورد بررسی 
قرار خواهم داد. وقتی در مورد حســن یزدانی و یک 
قهرمان جهان و المپیک صحبت می کنیم، آنان یک 
آدم عادی نیستند بلکه خصوصیات بدنی و ذهنی آنان 
با سایر افراد متفاوت است.وی بیان کرد: او هم اینک 

تمرینات خود را به خوبی پشت سرمی گذارد، منتهی 
باید هفته آینــده وضعیت جســمانی او را به صورت 
دقیق بررسی کنم، او به طور قطع به المپیک خواهد 
رسید.عضو هیئت رییسه فدراسیون کشتی همچنین 
در خصوص کامران قاسم پور نیز توضیح داد: قهرمان 
جهان جراحی فتق خود را به خوبی پشت سرگذاشت، 
او از این بابت هیچ گونه مشــکلی نــدارد و تمرینات 
سبک و هوازی خود را از یک ماه دیگر آغاز خواهد کرد 

و مشکل او حاد نیست.

 عضو هیئت رییسه فدراسیون کشتی:

گمانه زنی ها در مورد »یزدانی« درست نیست

عکس: ایسنا
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رییس مرکز پژوهش های شورای شهر اصفهان:

مسئولان کشوری باید پاسخگوی مازوت سوزی در اصفهان 
باشند

رییس مرکز پژوهش های شــورای اسلامی شــهر اصفهان با بیان اینکه مســئولان کشوری باید 
پاسخگوی مازوت سوزی در اصفهان باشند، گفت: دستگاه ها و نهادهای مسئول نیز نباید راحت ترین 

راه را انتخاب کنند، زیرا این انتخاب پیامدهای زیست محیطی و اجتماعی بسیاری دارد.
مصطفی نباتی نژاد در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با تاکید بر اینکه مســئولان کشوری باید پاسخگوی 
مازوت سوزی در اصفهان باشــند، اظهار کرد: اقدامات کلیدی و کلان باید انجام شود و راهکارهای 
بلندمدت را برای این موضوع باید در نظر گرفت و در نهایت ساختمان های سازگار با محیط زیست 
را در دستور کار قرار داد.وی افزود: بخش قابل توجه این مازوت سوزی به ناترازی ظرفیت تولید و 

مصرف مرتبط است.
رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه تکنولوژی باید کمک کند تا کمتر 

از سوخت های فسیلی استفاده شود، گفت: تا حد امکان باید از انرژی خورشیدی استفاده شود.
نباتی نژاد ادامه داد: مازوت سوزی یک موضوع چندوجهی است و برای مقابله با آن باید از زوایای 
مختلف به آن رسیدگی کرد.رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان خاطرنشان کرد: 
دستگاه ها و نهادهای مسئول نیز نباید راحت ترین راه را انتخاب کنند، زیرا این انتخاب پیامدهای 

زیست محیطی و اجتماعی بسیاری دارد و تامین انرژی مورد نیاز کشور را مختل می کند.
نباتی نژاد با اشاره به مصرف بی رویه سوخت های فسیلی در کشور گفت: تمام ایرانیان باید در مصرف 

انرژی صرفه جویی کنند.
 

رییس اداره ارتباطات و حوزه برنامه ریزی شهرداری اصفهان خبر داد:

برگزاری 1200 نفر ساعت نشست برنامه ریزی و ایده پردازی 
برای افتتاح پروژه های شهری اصفهان

رییس اداره ارتباطات و حوزه برنامه ریزی اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری اصفهان 
از برگزاری ۳۰ آیین افتتاح و بهره برداری از پروژه های شهری این کلان شهر طی دو سال اخیر خبر 
داد و گفت: برای برگزاری این آیین ها به طور تقریبی بیش از ۱۲۰۰ نفر ســاعت جلسه برنامه ریزی 
و ایده پردازی برگزار شده است.محمدحســن مردانی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: شعار 
»به احترام مردم اصفهان« شــعار محوری آیین های بهره برداری از پروژه های مدیریت شــهری 

اصفهان است.
وی افزود: در هر مراسم کلنگ زنی و بهره برداری، بخش های مختلفی از جمله نور و صوت، تصویر، 
اجرا، تبلیغات محیطی، پذیرایی و امور تشریفاتی و رسانه های مکتوب و دیجیتال دست به دست هم 
می دهد و در قالب کار گروهی مشترک و همدلانه، پروژه های جدید را پیشکش شهروندان اصفهانی 
می کند.رییس اداره ارتباطات و حوزه برنامه ریزی اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری 
اصفهان تاکید کرد: نقطه آغــاز آیین های افتتاحیه و بهره برداری، بازدید از مناطق و ســازمان های 
مختلف و تعیین درصد پیشــرفت پروژه هاست و پس از آن، ضمن تشــکیل جلسات کارشناسی 
با مدیران مناطق و ســازمان ها، زمان بندی تکمیل هر پروژه و زمان پیشــنهادی برای بهره برداری 
مشخص شده و جزئیات آیین افتتاح، بخش های هنری و رسانه ای و سایر ملزومات آن به دقت 

تعیین شده و در چک لیست های اجرایی ثبت می شود.
مردانی گفت: معتمدان محلات، اصحاب رسانه، جامعه دانشگاهیان و شرکت های دانش بنیان و 
مدیران شهری و استانی از جمله همراهان و مدعوین آیین های »به احترام مردم اصفهان« هستند.

وی ادامه داد: همراهی این گروه ها موجب می شود تا علاوه بر اطلاع رسانی مطلوب تر و چهره به چهره 
پروژه ها، حس مشارکت و همدلی در پیشبرد پروژه ها و ارتقای ســطح خدمات در شهر، افزایش 

پیدا کند.

پژوهشگر مرمت بناهای تاریخی: گنبدخانه مسجد جامع عتیقِ اصفهان در آستانه تخریب قرار دارد؛

»تاج الملک« می نشیند!

یک پژوهشگر مرمت بناهای تاریخی گفت: رطوبت صعودی، گنبدخانه 
»تاج الملک« مســجد جامع عتیق اصفهان را در آستانه تخریب قرار 
داده است و اگر این آســیب بحرانی به حال خود رها شود به تخریب 
کامل سازه منجر می شود.به گزارش ایرنا، »گنبد تاج الملک« در جانب 
شمالی مسجد جامع عتیق اصفهان قرار دارد و یکی از ۲ گنبد ارزشمند 
این بنای جهانی اســت؛ آجرها و تزیینات هندسی و نقوشی که در این 
گنبد کار شده بســیار هنرمندانه و همین امر موجب ارزش و اعتبار آن 

شده است.
مائده کلانتری روز چهارشنبه در گفت و گو با ایرنا افزود: گنبدخانه تاج 
الملک مسجد جامع عتیق با قدمت هزار ساله حدود ۴۵ متر با مسیر 

خط ۲ مترو فاصله دارد و دچار مشکل رطوبت صعودی است.
رطوبت صعودی بر اثر نفوذ آب به پی دیوارها به وجود می آید و حرکت 
آن طبق قانون لوله های مویین به طرف بالاست.این کارشناس مرمت 
بناهای تاریخی تاکید کرد: اگر این آسیب بحرانی گنبدخانه تاج الملک، 
مرمت، کف سازی کوچه مجاور آن، اصلاح و برای رطوبت زیر زمین، راه 

خروجی تعبیه نشود، سرعت تخریب این سازه تشدید خواهد شد.
به گفته وی، همچنین اگر آجرها و ملات های پوســیده تعویض نشود 
و خط دوم مترو به بهره برداری برسد، سرعت تخریب گنبد تاج الملک 

بیشتر می شود.کلانتری با بیان اینکه دور تا دور گنبد تاج الملک کوچه 
قرار دارد، ادامه داد: کف ســازی این کوچه ها طی ۱۰ ســال اخیر توسط 
شهرداری تعویض شد اما به دلیل غیر اصولی بودن آن، رطوبت نمی تواند 
تبخیر شود در نتیجه رطوبت زیر آسفالت، حبس شده و از نزدیکی جداره 

بنای تاریخی بالا آمده است.
این پژوهشــگر مرمت بناهای تاریخی یادآور شــد: نم کنــار دیوار در 
سال های گذشته ادامه داشته و تبدیل به بیماری مزمن و سبب فرسوده 
و پوک شدن ملات بین آجرها شده است.وی با بیان اینکه ملات ۲ کار 
انجام می دهد، افزود: یکی موجب چسبندگی بین آجرها می شود و دوم 
اینکه هر لایه ملات، وزن همه آجرهای بالای خود را تحمل و به آجرهای 

پایینی منتقل می کند.
وی ادامه داد: ملات در دراز مدت و تحت تاثیر رطوبت، این خاصیت ها 
را از دست می دهد و پوک و مانند خاک می شود.کلانتری با بیان اینکه 
آجرهای دیوارهای دور تا دور مسجد به دلیل رطوبت صعودی، سست و 
کج شده اند، خاطرنشان کرد: ملات ها به اندازه ای دچار پوسیدگی شده 
اند که آجرها به راحتی با دست بیرون می آیند.وی با بیان اینکه ملات در 
این موقعیت توان تحمل نیروی سازه بالای سر خود را ندارد و از طرفی 
نمی تواند آجرها را به هم بچسباند، تاکید کرد: این رطوبت اگر ادامه پیدا 

کند بعد از پوسیدگی ملات، سبب پوسیدگی آجرها و تکه تکه و متزلزل 
آنها می شود.این کارشناس مرمت آثار تاریخی افزود: اگر این روند ادامه 
پیدا کند، بنا نشســت در خود پیدا می کند، این اصطلاح به این معنی 
است که به عنوان مثال یک متر پایین دیوار در خود فرو می رود و تبدیل 
به ۹۰ سانتی متر و به مرور زمان باعث ایجاد ترک می شود.وی ادامه داد: 
ترک ها اول کوچک هســتند؛ اما به مرور زمان دهانه های آن ها باز و بر 
تعدادشان افزوده می شود در نتیجه با ادامه همین روند، سازه به طور 

کامل تخریب می شود و دیوار و طاق می ریزد.
کلانتری خاطرنشان کرد: تخریب در اثر رطوبت صعودی یک ماه پیش 
موجب ریزش دیوار و ســقف یک خانه قدیمی در همسایگی مسجد 
جامع عتیق اصفهان شــد.وی افزود: کوچه مقابل مســجد جامع و در 
جنوب گنبد »نظام الملک« کف ســازی غیر اصولی دارد، یک ســمت 
این کوچه دیوار مسجد جامع قرار دارد و ســمت دیگر، خانه ای بود که 
به دلیل رطوبت ریزش کرد.این کارشناس میراث فرهنگی تصریح کرد: 
گنبدخانه تاج الملک هم اکنون در مرحلــه ای قرار دارد که به ترک های 
مویی رسیده، آجر و ملات دیوار مجاور کوچه پوسیده شده و کم کم در 

حال نشست است.
کلانتری با تاکید بر اینکه گنبد تاج الملک در زمان حاضر نقطه حساس 
مسجد جامع عتیق اســت، افزود: ترک ها و نشست ها در یک سمت 
گنبدخانه و همجوار با کوچه به وجود آمده اند و ســمت دیگر گنبدخانه 
این مشکل را ندارد در نتیجه گنبدخانه دچار نشست نامتقارن می شود.

وی ادامه داد: همین موضوع سبب تشدید ترک ها می شود که غیرقابل 
جبران است.پیش تر مدیرعامل سازمان قطار شهری اصفهان به ایرنا 
گفته بود که دانشــگاه »علم و صنعت« به دلیل نــوع خاک اصفهان و 
شاخصه های بنای مســجد جامع عتیق، ملاحظات فنی عبور مترو از 
کنار این اثر تاریخی را بررسی می کند.به گفته سیدمحسن واعظی فر، 
دانشگاه علم و صنعت این موضوع را طبق استانداردهای جهانی بررسی 
و تعیین می کند که عبور مترو از کنار این اثر تاریخی چه میزان لرزش در 
آن به بار می آورد و راهکارهای رفع مشکلات احتمالی چیست.به گزارش 
ایرنا، مکانی که مســجد جامع عتیق اصفهان بر بنیان آن ساخته شده، 
یک آتشکده بوده است اما قدمت این مسجد تاریخی و بزرگ ایران به 
قرن دوم هجری باز می گردد . این مسجد مجموعه ای از معماری دوران 
ایلخانی، سلجوقی، مظفری، تیموری، صفوی و قاجار است که همین 

امر باعث شده آن را موزه معماری ایران بدانند.
مسجد جامع عتیق در شمار پنج مسجد باشکوه تاریخ معماری دنیا و 

در فهرست آثار جهانی قرار دارد.

مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی 
شــهرداری اصفهــان از اولیای دانش آمــوزان این 
کلان شــهر خواســت از طریق لینکی کــه به صورت 
پیامک برای آن ها ارسال شده است، در نظرسنجی 
سرویس مدارس شــرکت کنند.محمد پرورش در 
گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: از ابتدای ســال 
جاری با تلاش جهادی نیروهای سازمان تاکسیرانی، 
ســامانه ســرویس مدارس اصفهان )سفیر مهر( 
راه اندازی شد و از شهریور سال جاری ثبت نام در این 
سامانه آغاز و همزمان با آغاز سال تحصیلی، سرویس 

مدارس به دانش آموزان اختصاص یافت.وی افزود: 
این موضوع در ابتدای راه به دلیل اینکه خدمتی نوپا 
بود و شناخت کامل ایجاد نشده بود، با مقاومت هایی 
روبه رو شد، این مقاومت تبدیل به استقبال بی بدیل 
شــهروندان و از طرفــی شــرکت های حمل ونقل 
دانش آموزی شــد.مدیرعامل ســازمان مدیریت و 
نظارت بر تاکسیرانی شــهرداری اصفهان تاکید کرد: 
اطلاعات مدارس شش ناحیه آموزش و پرورش در 
سامانه سفیر مهر بار گذاری شده و اطلاعات ۸۴ هزار 
دانش آموز ثبت شده اســت.پرورش گفت: ثبت نام 
الکترونیکی، محاسبه نرخ الکترونیکی و ثبت و ارائه 
قرارداد الکترونیکی از مهم ترین مزایای این سامانه 

بود و رضایت مندی زیادی را به همراه داشت.
وی ادامه داد: راه اندازی سامانه ســفیر مهر در گرو 
اعتماد مردمی به ســازمان تاکســیرانی شهرداری 
اصفهان بود؛ از شهروندان درخواســت دارم که این 
سازمان را در ادامه راه نیز همراهی کنند، همچنین در 
نظرسنجی ای که طیف وسیعی از شهروندان را شامل 
می شود، شرکت کنند.مدیرعامل سازمان مدیریت 
و نظارت بر تاکســیرانی شــهرداری اصفهان با بیان 
اینکه پانزدهم و شانزدهم اسفند سال جاری لینکی 
از طریق پیامک برای اولیا دانش آموزان ارسال شد، 
خاطرنشــان کرد: اولیای دانش آموزان می توانند با 

وارد شدن به این لینک، نظرات خود را ثبت کنند.

 مدیرعامل سازمان تاکسیرانی شهرداری اصفهان:

والدین دانش آموزان اصفهانی در نظرسنجی سرویس 
مدارس شرکت کنند

معاون شهردار اصفهان تشریح کرد:

تاثیر قانون درآمد پایدار بر عملکرد شهرداری ها
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان گفت: قانون درآمد پایدار به عنوان بستری 
واحد، علاوه بر استانداردسازی درآمد شهرداری ها، آن  را منظم می کند.سعید ابراهیمی در گفت وگو 
با خبرنگار ایمنا با بیان اینکه شهرداری ها بهمن هر سال لوایح درآمدی خود را ارسال می کنند، اظهار 
کرد: قانون درآمد پایدار نظم و ترتیب مناســبی به لوایح درآمدی شهرداری داد، به گونه ای که لوایح، 
عوارض و بهای خدمات در قالب الگوی مشخصی قرار گرفت و پس از تصویب شورای اسلامی شهر به 
فرمانداری، استانداری و وزارت کشور ارسال شد تا سطحی فراتر از شهر مبنای کار شهرداری قرار گیرد.

وی افزود: قانون درآمد پایدار به عنوان بستری واحد، علاوه بر استانداردسازی درآمد شهرداری ها، آن 
را منظم می کند.معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان با اشاره به اینکه سال 
جاری دومین سال استفاده از قانون درآمد پایدار است، افزود: این قانون بسیار کمک کننده است و 
حتی ظرفیت آن در حوزه های مختلف شهرداری ایجاد شده است، به گونه ای این حوزه ها تحلیل ها را 
انجام داده اند و عوارض، بهای خدماتی که می تواند کمک کننده باشد را آماده کرده اند.ابراهیمی با اشاره 
به ظرفیت حوزه های شهری تصریح کرد: قانون درآمد پایدار ظرفیت وصول عوارض را استاندارد می کند 
و کارایی دیگر وصول عوارض است، به معنی اینکه این قانون می تواند این عوارض را به خوبی، با کیفیت 
و قانون مند وصول کند.وی ادامه داد: قانون درآمدهای پایدار از نظر شفاف کردن ظرفیت ها، کار خود را 

به درستی انجام داده است و لوایح را قانون مند دقیق، یکپارچه و منظم می کند.
 

رییس اداره فرهنگی منطقه ۴ شهرداری اصفهان مطرح کرد:

برگزاری 340 برنامه و 1022 جشن در منطقه 4 اصفهان
رییس اداره فرهنگی منطقه ۴ شهرداری اصفهان گفت: از ابتدای سال جاری تاکنون ۳۴۰ عنوان برنامه 
و ۱۰۲۲ جشن به مناسبت های ملی و مذهبی در این منطقه برگزار شده است.حسن همتیان در گفت وگو 
باایمنا اظهار کرد: برنامه های این منطقه در چند دسته از جمله مناسبت های ملی، مناسبت های مذهبی، 
نمایشگاه ها و جشنواره ها، برنامه های شاد، کارگاه های آموزشی و تولیدات رسانه ای و مکتوب تقسیم بندی 
می شود.وی با بیان اینکه در بخش مناسبت های ملی برنامه شــاخصی در نوروز سال جاری با عنوان 
»هم بازی« در باغ غدیر اجرا شد، افزود: برنامه »هفته فرهنگی اصفهان« و »هفته فرهنگی کردآباد« نیز از 
دیگر برنامه های این منطقه در بخش مناسبت های ملی است.رییس اداره فرهنگی منطقه ۴ شهرداری 
تاکید کرد: برنامه »دهه ولایت« عید غدیر در باغ غدیر یکی از برنامه های این منطقه در بخش مناسبت های 
مذهبی است، همچنین برنامه »دهه کرامت« در بخش مناسبت های مذهبی به مناسبت میلاد امام رضا 
)ع( با هدف افزایش شادی و نشاط اجتماعی برگزار شد.همتیان گفت: برگزاری برنامه »باغ و بازی« و 
برنامه های تفریحی تابستان نیز از دیگر اقدامات این منطقه در راستای افزایش نشاط اجتماعی است.

وی با بیان اینکه کارگاه های آموزشی این منطقه به دو بخش تقسیم می شود، ادامه داد: بعضی کارگاه ها 
در باغ غدیر اجرا می شود و بعضی دیگر نیز در کانون های فرهنگی مساجد برگزار خواهد شد.

 

راه اندازی سومین ورودی ایستگاه امام حسین)ع( مترو اصفهان 
ورودی سوم ایستگاه میدان امام حســین)ع( مترو اصفهان، واقع در ابتدای خیابان »باغ گلدسته« و 
چهارباغ عباسی راه اندازی شد.مدیرعامل شــرکت مترو منطقه اصفهان در گفت و گو با ایرنا اظهار کرد: 
ورودی سوم ایستگاه میدان امام حسین)ع( مترو اصفهان به دلیل بر طرف کردن برخی نواقص فنی تا 
کنون در دسترس عموم مردم قرار نگرفته بود؛ اما با رفع آن در اختیار شهروندان قرار گرفت.هادی کریمی 
با بیان اینکه در میدان امام حسین)ع( سه ورودی برای مترو اصفهان در نظر گرفته شده است، افزود: 
مسافران مترو پیش از این به ۲ ورودی در شمال غربی میدان )ابتدای خیابان باب الرحمه( و دیگری 
سمت شمال )ایستگاه خیابان چهارباغ پایین( دسترسی داشتند و برای رسیدن به ایستگاه های اتوبوس 

در ابتدای خیابان باغ گلدسته یا ورود به چهارباغ عباسی باید از عرض خیابان عبور می کردند.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 مدیرعامل سازمان مدیریت 
حمل ونقل بار شهرداری اصفهان:

رانندگان حمل بار درون شهری 
نسبت به دریافت مجوز از 

سازمان بار اقدام کنند
مدیرعامل ســازمان مدیریــت حمل ونقل بار 
شهرداری اصفهان با بیان اینکه رانندگان حمل 
بار درون شــهری نســبت به دریافت مجوز از 
ســازمان بار اقدام کنند، گفت: شــهروندان در 
صورت مشــاهده تخلفی از ناوگان حمل ونقل 
بار درون شــهری، می تواننــد از طریق تماس 
با ســامانه ۱۳۷ با اعلام پلاک خودرو، تخلف 
مربوطه را گزارش دهند.ســیدعلی عبداللهی 
در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: با توجه 
به اینکه از مدت ها پیش تشکیل ستاد دائمی 
خدمات سفر شهر اصفهان برای سال ۱۴۰۳ در 
تمام مجموعه های شهرداری آغاز شده است، 
سازمان حمل ونقل بار با توجه به وظایفی که در 
راستای ساماندهی خودروهای حمل ونقل بار 
درون شهری دارد نســبت به برنامه ریزی های 
لازم برای بهبود تردد و کاهش گره های ترافیکی 
اقدام کرده است.وی افزود: طی برنامه ریزی 
انجام شــده، اکیپ هایی که باید در ایام پایانی 
سال و ایام نوروز در سطح شهر ناوگان حمل ونقل 
بار را کنترل کنند، افزایش پیدا می کند و علاوه بر 
آن ناوگان حمل ونقل بار که قصد تردد در سطح 
شــهر را دارند، باید اســناد حمل و پروانه های 
مربوط بــرای راننده و مجوز تــردد عبور را برای 
ورود به شبکه معابر شهر از طریق شرکت های 
زیرمجموعه سازمان دریافت کنند.مدیرعامل 
ســازمان مدیریت حمل ونقل بار شــهرداری 
اصفهان تصریح کرد: شهروندانی که در سطح 
شهر تخلفی از ناوگان حمل ونقل بار درون شهری 
مشــاهده می کنند، می توانند از طریق تماس 
با ســامانه ۱۳۷ با اعلام پلاک خودرو، تخلف 
مربوطه را گزارش دهند تــا اعمال قانون انجام 
شود.عبداللهی خاطرنشان کرد: یکی از الزاماتی 
که راننــدگان ناوگان حمل ونقل بــار به ویژه در 
ایام پایانی ســال که ترافیک سنگین تری در 
سطح معابر داریم باید رعایت کنند، بارهای ویژه 
ترافیکی است که باید از طریق مقتضی نسبت 

به ایمن سازی آن اقدام کنند.

مسئول کمیته اسکان ستاد دائمی خدمات سفر شهر اصفهان خبر داد:

فراخوان ثبت نام منازل شخصی استیجاری برای اسکان گردشگران نوروز 1403 در اصفهان
مسئول کمیته اسکان ستاد دائمی خدمات سفر شهر اصفهان با اشاره به فراخوان ثبت نام منازل شخصی استیجاری برای اسکان گردشگران نوروزی ۱۴۰۳ گفت: 
شهروندان اصفهانی می توانند منازل خود را به صورت استیجاری از طریق واحدهای صنفی منتخب اتحادیه مشاوران املاک، در اختیار مسافران نوروزی قرار 
دهند.جواد شفیعی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: شهروندانی که تمایل دارند منازل خود را به صورت استیجاری در اختیار مسافران و گردشگران نوروزی 
اصفهان قرار دهند، می توانند از طریق واحدهای صنفی منتخب اتحادیه مشاوران املاک اقدام کنند.وی افزود: موضوع اجاره دادن خانه از طریق واحدهای صنفی 
منتخب اتحادیه مشاوران املاک، در برنامه ریزی های ستاد دائمی خدمات سفر شهر اصفهان مقرر شده است.مسئول کمیته اسکان ستاد دائمی خدمات سفر 
شهر اصفهان با اشاره به فراخوان ثبت نام منازل شخصی استیجاری برای اسکان گردشگران نوروزی سال آینده تاکید کرد: شهروندان می توانند برای اطلاع از 
واحدهای صنفی مجاز منتخب اتحادیه مشاوران املاک با سامانه ۱۳۷ شهرداری اصفهان یا اتحادیه مشاوران املاک به شماره تلفن ۳۲۶۶۴۴۵۰ تماس برقرار 
کنند.شفیعی با بیان اینکه فراخوان ثبت نام منازل شخصی استیجاری برای اطلاع به شهروندان در سطح شهر اصفهان از چهارشنبه شانزدهم اسفند اطلاع رسانی 
شده است، گفت: به شهروندان توصیه می شود تا املاک خود را صرفا از طریق مبادی قانونی و واحدهای صنفی مجاز در اختیار مسافران و گردشگران قرار دهند.

 فضاسازی شهری 
و تبلیغات محیطی 
هفته درختکاری در 

اصفهان

عکس خبر

عکس: ایمنا
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محمد ده بیدیان در اطلاعیه ای رسمی اظهار داشت: هر گونه آگهی استخدام 
دراین شرکت از طریق سایت رسمی هلدینگ پترو پالایش اصفهان به نشانی 
https://www.eorc.ir خواهد بود و اخباری که از طریق پیامک یا در فضای 
مجازی و سایت ها مبنی بر استخدام دراین شرکت منتشر می شود، فاقد اعتبار 

بوده و مردم به آن توجه نکنند.
وی گفت: اخیرا برخی افراد سود جو اقدام به درج آگهی در مورد استخدام دراین 
شرکت کرده و از شــهروندان بابت ثبت نام برای آزمون در پالایشگاه اصفهان 
مبالغی دریافت کرده اند؛لذا اعلام می شود پالایشگاه اصفهان و شرکت های 
زیر مجموعه آن برای هر گونه آزمون اســتخدامی و جذب نیرو در این شرکت 
با همکاری مراجع ذی صلاح و از طریق ســایت رسمی هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان اقدام به انتشار فراخوان عمومی برای این امر می کند و هیچ گاه برای 
جذب نیرو در فضای مجازی،سایت های غیر معتبر و غیر رسمی و یا ازطریق 
پیامک اطلاعیه ای ارســال نخواهد کرد .معاون ســرمایه انســانی و توسعه 
مدیریت و مدیر روابط عمومی و بین الملل هلدینگ پتروپالایش اصفهان تاکید 
کرد:همشهریان محترم و عموم مردم ایران عزیز اسلامی مراقب کلاهبرداری 

افراد ســودجو و فرصت طلب که با این گونه اقدامات قصد ضربه زدن به افراد 
و مخدوش کردن جایگاه نظام مقدس جمهوری اســلامی در اذهان عمومی 
هستند، باشــند و هیچ گاه مدارک و هویت خود را برای اشخاص بدون هویت 

رسمی ومعتبر ارسال نکنند.

مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان گفت: حدود 110 
اصله درخت به مناسبت جشن درختکاری در پایانه های مسافربری پنج گانه 
شهرداری کاشته می شــود. ابوالفضل توکلی با اشاره به هفته منابع طبیعی و 
روزدرختکاری  در آستانه ســال جدید اظهار کرد:با توجه به تاکیدات شهردار 
اصفهان نسبت به گل آرایی و فضاسازی جهت استقبال از نوروز 1403، سازمان 
پایانه های شهرداری اصفهان اقدام به کاشت بیش از 3هزار متر مربع گل فصل 
و دائم در باغچه ها و فلاورباکس های سطح پایانه ها  با گل های فصل شب بو، 
همیشه بهار، شمعدانی، اطلسی و با هزینه ای بالغ بر 600 میلیون تومان کرده 
است.وی افزود: همچنین حدود  هشت هزار گلدان گل در گلخانه اختصاصی 
ســازمان واقع در پایانه جی تولید شــده که در پنج پایانه مسافربری کاشته 
می شود.مدیرعامل پایانه های مسافربری شــهرداری اصفهان تصریح کرد: 
با هزینه ای بالغ بر 150 میلیون تومان زیباسازی فضای سبز، هرس درختان 
و درختچه ها، پرچین ها و گل های نر در سطح پایانه ها صورت گرفته است.

وی ادامه داد: جهت بهبود کیفیت و بهسازی خاک در سه ماهه سوم سال نیز 
عملیات چالکلود، کندوکوب و کوددهی به مساحتی حدود 12 هزار متر مربع 
و هزینه ای بالغ بر 150 میلیون تومان انجام شــده است.توکلی گفت: جهت 
استقبال از نوروز ســازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان اقدام به 

کاشت و واکاری فلاورباکس های موجود در سطح پایانه ها با گل آپارتمانی 
و فصل کرده و همچنین نسبت به ساماندهی و واکاری پاسیوهای کلکسیون 
کاکتــوس و گل آپارتمانی پایانه کاوه اقدامات لازم صورت گرفته اســت.وی 
خاطرنشــان کرد: از دیگر اقدامات ســازمان جهت نوروز علاوه بر کاشت گل 
فصل، دائم و چمن، ساماندهی و گل آرایی پاسیوها، چیدن سفره هفت سین 
در پایانه های پنجگانه، برگزاری جشن درختکاری در پایانه ها با کاشت حدود 

110 اصله درخت است.

در ادامه تلاش  های مخابرات منطقه اصفهان برای ارائه خدمات ارتباطی با کیفیت 
بالا و پوشش گســترده در سراسر اســتان، با پیگیری های مدیریت مخابرات 
کاشان، سایت BTS روستای قه واقع در شهرستان کاشان به تکنولوژی ۴G ارتقا 
یافت.با این اقدام که با هدف برقراری عدالت ارتباطی و ارتقای سطح ارتباطات 
در این منطقه انجام شــده، مشــترکان همراه اول در روســتای قه و حومه آن 
می توانند از سرویس های اینترنت پرسرعت، تماس صوتی و تصویری با کیفیت 
بالا، دسترسی به اپلیکیشن ها و خدمات مبتنی بر اینترنت و … بهره مند شوند.

همچنین با ارتقای این ســایت، نقاط کور پوشش در این منطقه کاهش یافته و 
مشترکان همراه اول می توانند با کیفیت بیشتری از خدمات این اپراتور استفاده 
کنند.گفتنی است؛ قه، روستایی از توابع بخش نیاسر شهرستان کاشان در استان 
اصفهان است و این روستا از جاده ای در سه راه راوند – کاشان شروع و از سه راهی 

سوکچم به سمت سه راهی چنار ) روستای سهراب سپهری( و به سمت برزآباد 
و در ادامه جاده به سمت قه و سار منشعب می شود.

رییس گروه احیا و تعادل بخشــی آب های زیرزمینی شــرکت آب منطقه ای 
اصفهان از اصلاح و تعدیل بیش از 3هزار و 130 پروانــه بهره برداری چاه های 
مجاز کشاورزی استان در ســال جاری خبر داد. ابوذر حنیف زاده با بیان اینکه 
در ســال 1402، ســه هزار و 130 پروانه بهره برداری چاه های مجاز کشاورزی 
اصلاح و تعدیل شدند، اظهار کرد: حجم آب صرفه جویی شده از محل اصلاح 
و تعدیل پروانه ها بیش از 181 میلیون مترمکعب است.وی تصریح کرد: مهم 
ترین اقدام جهت مقابله با تداوم افت سطح آب زیرزمینی اجرای پروژه های 
طرح احیا و تعادل بخشی است که توســط دفتر حفاظت منابع آب زیرزمینی 
شرکت آب منطقه ای اصفهان اجرا و پیگیری می شود.حنیف زاده خاطرنشان 

کرد: برای کنترل برداشت چاه های مجاز، 2500 ابزار اندازه گیری هوشمند روی 
چاه های بهره برداری در استان اصفهان نصب و بهره برداری شده است. رییس 
گروه احیا و تعادل بخشی آب های زیرزمینی شــرکت آب منطقه ای اصفهان 
افزود: در راستای چاره اندیشی برای کنترل عملیات حفاری در استان، تجهیزات 
مکان یاب )GPS( روی همه دستگاه های حفاری استان نصب شده است و 
نظارت بر این دستگاه های حفاری به صورت مســتمر انجام می شود.به گفته 
وی، طی سال جاری 858 حلقه چاه غیر مجاز در استان اصفهان پر و مسلوب 
المنفعه شده که حجم صرفه جویی شــده از محل پر و مسلوب المنفعه کردن 

چاه های غیرمجاز بیش از 6 میلیون متر مکعب است.

دادستان عمومی و انقلاب اصفهان گفت: 2 هزار و 740 مورد تغییر کاربری، تفکیک 
و ساخت و ساز غیرمجاز اراضی کشــاورزی در اصفهان قلع و قمع شد.به گزارش 
خبرگزاری مهر، سید محمد موسویان، دادستان عمومی و انقلاب اصفهان اظهار کرد: 
سیاست کلان دستگاه قضایی استان بر حفظ اراضی کاربری زراعی متمرکز است؛ اما 
به علت مشکلات و افزایش بی رویه قیمت زمین برخی افراد سودجو و فرصت طلب 
زمین های کشــاورزان را خریداری و در یک فرآیند ناسالم، اقدام به تغییر کاربری 

و فروش اراضی با کاربری زراعی می کنند که دســتگاه قضایی با همکاری مراجع 
ذی صلاح با جدیت با این افراد برخورد می کند.وی با تقدیر از جهاد کشاورزی، نیروی 
انتظامی، اداره برق و دســتگاه های مرتبط در اجرای عملیات اعاده به وضع سابق 
2740 مورد تغییر کاربری غیرمجاز افزود: حســب دستور رییس کل دادگستری 
استان در هر مرحله ای از ساخت و ساز غیرمجاز گزارشی واصل شود دستگاه قضایی 

استان به موجب قانون قاطعانه برخورد قضایی خواهد داشت.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان بر ضرورت توجه به محیط 
زیست و ایجاد و توسعه فضای سبز به ویژه در شهرک های صنعتی تاکید کرد.به 
نقل از روابط عمومی شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان، رسول سواری با 
ابراز خرسندی از بارش های اخیر در استان و کشور، بهره مندی و مدیریت مناسب 
این بارش ها را بسیار ضروری دانست و تصریح کرد: ایران به واسطه قرارگیری در 
منطقه خشک و نیمه خشک جهان، از منابع آبی بسیار محدودی برخوردار است که 
باید با مدیریت مناسب در مصرف در همه بخش های کشاورزی، صنعت و شهری 
از این منابع بسیار محدود به نحو مطلوب و بهینه ای اســتفاده کرد تا هم شاهد 
خروج کشور از بحران آبی اخیر باشیم و هم با استفاده مطلوب از منابع موجود، 
گام های موثری در جهت دستیابی به توسعه پایدار کشور برداشته شود.وی با بیان 
اهمیت و ضرورت توجه به محیط زیست و ایجاد و توسعه فضای سبز به ویژه در 
شهرک های صنعتی افزود: احداث تصفیه خانه های صنعتی در شهرک ها و نواحی 
صنعتی گام موثری برای کاهش آلایندگی زیســت محیطی صنایع و همچنین 
تامین آب مورد نیاز صنعت و فضای سبز شــهرک های صنعتی است و شرکت 
شهرک های صنعتی استان اصفهان علاوه بر احداث تصفیه خانه های صنعتی در 
شهرک ها و نواحی صنعتی، انتقال فاضلاب های شهری را به این تصفیه خانه ها 
در دستور کار دارد که با این اقدامات، از یکسو آب پایدار شهرک ها و نواحی صنعتی 
تامین خواهد شد و از ســوی دیگر با جمع آوری فاضلاب و پساب های شهری و 
صنعتی و همچنین توسعه فضای سبز شهرک های صنعتی، گام های ارزشمندی 

برای حفظ محیط زیست برداشته خواهد شــد.مدیر عامل شرکت شهرک های 
صنعتی استان اصفهان ضمن تبریک 15 اسفند ماه روز درختکاری و همزمان با 
آغاز هفته گرامیداشت هفته منابع طبیعی، ایجاد فضای سبز مناسب و تامین آب 
پایدار شهرک ها و نواحی صنعتی استان را از مهم ترین برنامه های زیست محیطی 
شرکت شهرک های صنعتی اســتان اصفهان عنوان کرد و گفت: در سال جاری 
تعداد 10 هزار اصله درخت و 5 هزار درختچه در سطح 10 هکتار از شهرک ها و نواحی 
صنعتی استان غرس شده و بیش از 20 کیلومتر آبیاری قطره ای اجرا شده است.

معاون سرمایه انسانی و توسعه مدیریت و مدیر روابط عمومی و بین الملل هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان اعلام کرد:

فراخوان استخدام و جذب نیرو درهلدینگ پتروپالایش اصفهان تنها 
ازطریق سایت رسمی این شرکت صورت می گیرد

مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان خبرداد:
 برگزاری جشن درختکاری در پایانه های مسافربری با کاشت حدود

 ۱۱۰ اصله درخت 

توسعه پوشش همراه اول در روستای قه از توابع کاشان

در سال جاری؛ ۳۱۳۰مجوز چاه آب کشاورزی در اصفهان اصلاح شد

دادستان عمومی و انقلاب اصفهان خبر داد:

  قلع و قمع ۲ هزار و ۷۴۰ تغییر کاربری و ساخت وساز غیرمجاز در اصفهان

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان اصفهان مطرح کرد:

  ضرورت توجه به محیط زیست و ایجاد و توسعه فضای سبز به ویژه 

در شهرک های صنعتی

معاون سرمایه های انسانی و سازماندهی فولاد مبارکه، اعلام کرد که با توجه به 
اقدامات این شرکت، سهم استان اصفهان از برنامه کاشت یک میلیارد درخت 

در یک بازه زمانی چهارساله، بیشتر شده است.
علیرضا کاظمی، معاون سرمایه های انســانی و سازماندهی فولاد مبارکه، در 
روز درختکاری اعلام کرد که این شرکت در تلاش است تا با بهبود فرآیندهای 
کاری و اقدامات زیســت محیطی، از جمله کاشت درخت در کنار فضای سبز 

1450 هکتاری فولاد مبارکه، میزان انتشار CO2 را کاهش دهد.
این اقدامات در پاسخ به دستور مقام معظم رهبری برای کاشت یک میلیارد 
درخت در یک بازه زمانی چهارساله در کشور انجام شده است. بر اساس این 
دستور، قرار بود سالانه 20 میلیون درخت در اســتان اصفهان کاشته شود. با 
این حال، با توجه به اقدامات فولاد مبارکه، سهم اصفهان از این برنامه بسیار 
بیشتر شده اســت.کاظمی همچنین اعلام کرد که فولاد مبارکه قصد دارد 3 
میلیون اصله درخت به ســازمان منابــع طبیعی هدیه دهد و در این راســتا، 

زیرساخت های لازم برای احداث یک واحد گلخانه تولید نهال با ظرفیت تولید 
6 میلیون اصله درخت در سال را فراهم کرده است.

معاون سرمایه های انسانی و سازماندهی فولاد مبارکه اعلام کرد:
  سرمایه گذاری فولاد مبارکه برای احداث یک واحد گلخانه به ظرفیت

 ۶ میلیون اصله نهال در سال
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